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Ledare

Tidning av och för alla idrottande
och motionerande polisanställda 
i Skåne samt anhöriga till dessa.

Börja leta efter era skidor 
och barnens pulkor

skanepolisen.se

nummer  4-2021

Ja, nu talar våra oftast sanningsenliga meteorologer om att vi har en 
kall vinter att vänta. Inget fel i det bara vintern inte består av regn och 
blåst som det brukar vara i Skåne.

Er ordförande har ägnat sitt sportande åt att gå en betydande del av 
Skåneleden runt Brösarp. En fantastisk miljö där du går på ängar bland 
kor och får. Det blev några mil under några tillfällen vilket kändes da-
garna efter.

Hösten har varit betydelsefull för MPGI och detta i innebandysam-
manhang där damerna tog ett slitsamt brons och herrarna fick äran att 
ställa sig högst upp på prispallen. Stort grattis till båda lagen.
Mer om detta inne i tidningen.

Fortsatt vill vi i styrelsen uppmana till försiktighet med anledning av att 
det finns tecken på att pandemin inte är över. Några länder i Europa 
har redan börjat begränsa rörelsefriheten.

Den 3:e oktober hände det som inte får hända. Två av våra kollegor 
omkom i en trafikolycka tillsammans med den skyddsperson de trans-
porterade i sin livvaktsbil. Andreas och David var två fysiskt aktiva och 
vältränade poliser som alldeles för tidigt och orättvist lämnade oss. 
Deras minnen lever kvar och vi kan tragiskt konstatera att himlen har 
fått två nya väktare. Frid kamrater!

Styrelsen i MPGI genom
Ordförande MPGI

Stefan Sintéus
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Fotboll – dam
Åsa Andreasson
asa.andreasson@polisen.se

Jakt/Fiske
Ola Wahlberg
ola.wahlberg@polisen.se

Funtionell Fitness
Fredrik Ivehed
fredrik.ivehed@polisen.se

Handboll – herrar
Magnus Billing
magnus.billing@polisen.se

Bowling: (vilande)
Thomas Stenbeck
thomas_948340@bredband.net

Innebandy
Herrar: Stefan Olofsson
stefan.olofsson@polisen.se
Damer: Karin Lago
karin.lago@polisen.se

Dynamiskt skytte
John Sharifi
0730-84 92 30
john.sharifi@polisen.se

Cykel-, motions-
& friidrottssektionen
Anders Larsson
010-561 50 89
anders-v.larsson@polisen.se

Padel
Henrik Rosberg
0733-48 37 74
henrik.rosberg@polisen.se

Golf
Göran Holmgren
010-561 45 57, 0733-48 38 43
goran.holmgren@polisen.se

Fotboll – herr POMA
Patrik Lundström
0702-66 88 76
patrik.lundstrom@polisen.se

Boule
Per Robertz
0701-74 83 49
per.robertz@gmail.com

Ishockey/rinkbandy
Rasmus Andersson
0730-60 85 96
rasmus.andersson@polisen.se

MPGI:s sektionsledare:
Vill ni som sektion finnas med på denna sidan med namn
och kontaktuppgifter skickar ni ett mail till
redaktion@skanepolisen.se med dessa uppgifterna.
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Ola begär ordet

Den mörka årstiden
Jag sitter i mitt hemarbetsrum en vanlig 
tisdagseftermiddag och gör de sista av 
dagens arbetsuppgifter och det slår mig 
hur snabbt mörkret letat sig in våra hem 
och hur det lägger sig tidigare och tidi-
gare. Stearinljusen tas fram och överallt 
börjar julpynten dyka upp. Det är inte 
ens December men grannarna har re-
dan julbelysningen uppe sedan länge. 
Själv tycker jag det är lite tidigt, för om 
man pyntar för tidigt så har man nästan 
börjat tröttna på julen när den väl infin-
ner sig.

Sol och värme i all ära men jag tycker 
det är en mysig tid på året då man får 
ta fram de varma jackorna och skorna 
och leta fram mössor och vantar. När 

man går ut med hundarna i dagens sista 
runda och regnet piskar horisontellt och 
det känns lite motigt så brukar jag tän-
ka framåt, till senare då man är inne och 
klar med rundan och tänder stearinlju-
sen och kanske tar en varm dusch eller 
ett bad. Då myser jag, när man inne i 
värmen kurar ihop sig i skydd mot höst-
stormar och vinterkyla. Vintern är lång 
och ganska jobbig att ta sig igenom, jag 
tycker den blir längre och längre ju äldre 
man blir.

Men i det bistra så kan man försöka 
komma ihåg att när man väl har pas-
serat vintern så kommer det ett antal 
månader med mer värme och sol. Det 
handlar om att försöka hålla ut till vå-

ren. Det är just det som, enligt mig, blir 
svårare och svårare med stigande ålder. 
Julen kommer ju sen, en högtid som 
för de flesta är att likställa med godhet, 
mänsklig värme och att få träffa släkt 
och vänner. Att den även innehåller 
mycket mat, god mat och en och annan 
godisbit gör ju inte saken sämre. Julen 
lyser upp i vintermörkret och gör vin-
tern lite kortare.

Men sen kommer våren och det säk-
raste vårtecknet för mig är, och har 
alltid varit, då snön smälter undan på 
gatorna och gruset som ligger i rännste-
nen tillsammans med den allt mer vär-
mande solen. Då tycker i alla fall jag att 
våren är här. Då lever jag upp, och det 
riktigt spritter i kroppen när den käns-
lan för första gången infinner sig. Då är 
det härligt!

Vi ska faktiskt vara glada för våra 
årstider, det är skönt att det finns 4 
olika. Jag har bott ett år i USA och där 
fanns inga årstider. Det var bara ex-
tremt varmt på sommaren och inte så 
extremt varmt på vintern och man gick 
i shorts hela året. Det var ju så klart 
skönt i början men det blev snabbt trå-
kigt. Det fanns ingen variation alls. Det 
fick mig att inse att årstiderna är härli-
ga och vi ska vara glada för dem. Så ni 
som tycker som jag, att vintern är job-
big, skickar jag med er en påminnelse 
om hur härligt det är då det vänder. Vi 
är snart där.

Håll ut och ha det bäst och en riktigt 
trevlig vinter och en riktigt god jul. Och 
glöm inte röra på er, julmaten måste 
bort så småningom.

Chefred. & redaktionssekr

Ola Wahlberg
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Polis-SM i innebandy
i Malmö 2021

Då var Polis-SM i innebandy 2021 över 
och vi som har arrangerat är glada, stol-
ta och tacksamma för att ni ville komma 
till oss i Malmö för att delta på ett mäs-
terskap vi arbetat så hårt för. Ni kommer 
i denna artikel få följa med på resan från 
start till mål. 

Resan började på Polis-SM
i innebandy i Göteborg
15-16 november 2019
Malmös damlag hade siktet inställt på 
guld men med stor frustration insåg vi 
under turneringens gång att detta var 
nog inte Malmös år. Hade de andra la-
gen förbättrats eller var det helt enkelt 
så att vi gick in med inställningen att 
detta är vårt guld. Flera lag spelade bra 
men mest av allt imponerades vi över 
hur bra Göteborgs damlag spelade. Det 
som trots besvikelsen över egen pre-
station värmde i hälsingehjärtat var att 
bästa spelaren, enligt mig, i Göteborg 
härstammade från Hälsingland och till 
och med från samma fotbollslag som 
författaren av artikeln. 

Besvikna över att inte ha tagit hem 
guldet körde Malmö hem från Göte-
borg med stor ambition till att hämta 
tillbaka guldet och för en del av oss 
med tankar om att möjligen förverkliga 
den dröm som försiktigt smugit sig på 
under banketten. 

Vad hände egentligen på
banketten i Göteborg?
Ett besviket damlag från Malmö satt 
till bords och gjorde sitt yttersta för att 
inte låta besvikelsen över prestationen 
ta över en förväntning om en trevlig 
tillställning tillsammans med övriga lag. 
För visst säger man väl att det handlar 
om att ha roligt och inte att vinna?!

Jag vet inte varför men när vi åt buf-
fen och lyssnade på diverse prisutdel-
ningar väcktes tanken kring om det 
inte var Malmös tur att arrangera näs-
ta mästerskap. När vi pratade om det 
var vi eniga i att inte vara lika kaxiga 
som Göteborg och lova det bästa ar-
rangemanget någonsin. Jag är ledsen 

Göteborg ni gjorde det bra men nådde 
inte helt upp till Gävles nivå. För det är 
bara att lyfta på hatten och säga, Gäv-
le ni imponerade och vi har aldrig haft 
en ambition att göra det bättre än er. 

I bussen på väg hem från Göteborg 
pratade Maria Moberg med Kalle som 
var kontaktperson för mästerskapet i 
Göteborg. Snacket handlade i stort om 
vad vi skulle göra för att visa intresse 
för att vara värdar för ett mästerskap.

Maria kontaktade SPI den 18 no-
vember och signalerade att Malmö var 
intressenter till att arrangera SM i fram-
tiden. SPI var snabba och 20 november 
fick vi i princip en bekräftelse på att 
Malmö var arrangörer 2021.

Samma gäng som satt till bords var 
också de som till slut tog på sig rollen 
som organisatörer av SM. Maria Mo-
berg som sportchef, tränare, målvakt, 
utespelare och vi andra som vattenbä-
rare och bollkallar. Maria du har verkli-
gen visat vad du går för och jag är djupt 
imponerad av ditt engagemang. Utan 
dig hade Malmö ärligt talat inte fått till 
ett mästerskap. 

För att fatta kloka beslut genomför-
des första mötet 3 februari 2020. Det 
inledande mötet handlade om att sätta 

de grova ramarna för mästerskapet. Vi 
hade ett antal punkter att hantera.
• Kvalspel eller ska alla få vara med? 

Här var vi beroende av spelplaner 
och vi ville dessutom att vi skulle 
kunna ha hallarna i nära anslutning 
till varandra. 

• När, helg eller vardag? Vi trodde nog 
att fler ville vara med om vi valde en 
vardag i anslutning till en helg även 
om det skulle innebära att semester-
dagar behövde planeras in. 

• Givetvis behövde vi även bestämma 
oss för om banketten skulle genom-
föras efter dag ett eller två, ni som 
närvarade vet svaret.

Efter detta satte planeringen igång på 
riktigt. Först på agendan var att begära 
in offerter från hotell som var möjliga 
alternativ för både boende och bankett 
och att ta kontakt med kommunen för 
att hitta lämpliga hallar. Tack vare att 
Malmö stad ville hjälpa oss lyckades vi 
få tillgång till tre grymma planer inom 
ramen av några meter vilket resulterade 
i att alla som ville fick vara med. Gällan-
de boende och bankett visade det sig 
att vi tyckte att Quality hotell kunde er-
bjuda det bästa alternativet.

Damfinal mellan Göteborg–Stockholm. Foto: Karin Lago
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Under inledningen av 2020 hann 
vi med två möten och vi betade fak-
tiskt av ett antal av våra hundratals 
punkter innan covid-19 spreds över 
världen och pandemin var ett faktum. 
Plötsligt var inte Polis-SM i inneban-
dy nummer ett utan nu handlade det 
om att hålla i och hålla ut för att bidra 
till minskad smittspridning. Restrik-
tioner och begränsningar satte livet 
på paus och vi alla har nog länge varit 
tveksamma till om vi någonsin skulle 
kunna arrangera stora mästerskap i 
framtiden.

Vi visste att Växjö var de som skul-
le vara värdar 2020 vilket av naturliga 
skäl ställdes in. Växjö fick förfrågan 
om de ville skjuta på sitt värdskap till 
2021. Ni kan bara tänka er hur nervö-
sa Malmö var för att missa sin chans 
att få vara värdar. Vi tackar Växjö för 
att de lät oss fullfölja våra planer och 
stå som värdar 2021. Dock ska vi läg-
ga till att det länge var osäkert om 
mästerskapet verkligen skulle få ge-
nomföras även under 2021 men för-
ändrade restriktioner i Sverige var av-
görande för utfallet. 

I planeringen försökte vi tänka på 
vad vi genom åren har uppskattat för 
att se till att erbjuda det även i Malmö. 
Det har inneburit många möten, många 
mail, förfrågningar som känts jobbi-
ga, leveranser, transporter, packande 
av påsar, planering och förberedelser. 
Många av våra mål har vi nått och det 
tack vare sponsring och giveaways.

Vår högt ställda ambition om att ha 
en digital lottning av grupper hann vi 
inte med men lämnar det som förslag 
till arrangörer i framtiden. 

Nog om hur resan fram till SM
och nu till hur det gick på
SM i Malmö 2021
Måndag 15 november kl. 06.30. Stab på 
plats i Baltiska hallen för de sista före-

beredelserna. Spänningen hängde i luf-
ten och vi var nervösa och förväntans-
fulla för att se om allt vårt arbete skulle 
uppskattas av kollegor från Umeå i norr 
till södra Skåne. 

Jag insåg ganska snabbt att jag inte 
skulle ha varken förmåga eller tid 
för att hinna med att referera till alla 
matcher så jag beslöt mig för att fånga 
kommentarer från ett antal lag, sekre-
tariat och domare för att samla material 
till en artikel som inte helt var vinklad 
från mitt eget perspektiv. 

Jag vet inte vad Andreas Lindberg, 
kapten i Stockholm Syd, tyckte när jag 
kl. 07.55 med 5 minuter kvar till match-
start började ställa frågor om hur käns-
lan var inför turneringen. Oavsett vad 
Andreas tyckte ställde han vänligt upp 
på en kort intervju. 

Hur är känslan i laget som vunnit de
2 senaste mästerskapen (Gävle 2018 
och Göteborg 2019)? 
Det känns bra att vara på plats och jag 
hoppas på en bra turnering. Match om 3:e pris, Malmö–Dalarna/Västmanland. Foto: Karin Lago

Ett av våra eminenta domarpar. Foto: Karin Lago
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Vad tror du om er insats i detta
mästerskap? 
Vi har en förhoppning om att vinna för 
tredje gången gillt men vi vet att flera lag 
är sugna på att vinna och vi kommer att 
få kriga för vinsten. Dock har vi sjukdo-
mar i truppen och en av bröderna Kahn är 
skadade.

Jag anade en viss oro och inte den 
självsäkerhet jag förväntade mig av ett 
lag som i princip varit obesegrade de 
två senaste mästerskapen. Möjligen 
hade de begått samma misstag som 
Malmö 2019, i tanken var guldet klart. 
Stockholm Syd inledde turneringen 
med en förlust mot Malmö med 1–3.

Jag var såklart nyfiken på om Malmös 
damlag hade en annan inställning inför 
detta år och tvingade till mig en inter-
vju med tränaren Karin Lago. 

Karin, hur är känslan 2 timmar före 
matchstart?
Känslan är på topp även om jag anar en 
viss nervositet i luften.

Vad tror du om Malmös insats i 
mästerskapet och vilka är de tuffaste 
motståndarna i gruppen?
Vi har lägre förväntningar är tidigare. Vi 
tar en match i taget och börjar mot Umeå.

Malmö inledde turneringen med en 
vinst mot just Umeå med 1–0. Stock-
holm visade sig vara det tuffaste mot-
ståndet – slutade som gruppsegrare. De 
vann även silvermedaljen, grattis till er!  

Malmö tog verkligen en match i ta-
get och krigade sig igenom slutspelet 
och vann till slut en bronsmedalj. För-
sta motståndare i slutspelet var Gäv-
le. Jag erkänner att jag missade någon 
minut av uppvärmningen när jag strax 
före matchstart frågade tre av spelarna 
i Gävle hur spelet hade fungerat under 
gruppspelet. De sa att det fungera-
de bra med tanke på hur få de var. Jag 
måste ändå säga att de kämpade väl-
digt väl mot Malmö med sina 6 utespe-
lare i kvartsfinalen. Matchen slutade 
5–1 till Malmö. 

För en kort stund tar vi oss tillbaka till 
gruppspelsdagen där tidig morgon hade 
blivit förmiddag och lag efter lag hade 
anlänt till Malmö. Vid incheckningen 
passade jag på att ta ett snack med 
Tanja Parvaiainen kapten i Göteborgs 
damlag (segrare i Göteborg 2019). 

Hur känns det att vara på plats? 
Jättebra, vi ser positivt på deltagandet. 

Maria Filipanics och Marie Linnarsson packar påsar till matchens lirare. Foto: Maria Moberg

Karin Lago fotograferar Malmö herrar. Foto: Maria Moberg
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Jag har ett grymt lag med mig och vi är 
väldigt taggade.

Vilka tror ni är de tuffaste
motståndarna?
Malmö för att det är hemmaplan men det 
är inget omöjligt motstånd.

När jag under slutspelslagen mötte 
Tanja vid kiosken efter att just Mal-
mö förlorat semifinalen mot Göteborg 
med 2–3 sa hon ”vad var det jag sa?”. Vi 
var eniga i att det var en jämn och tuff 
match där bästa laget för dagen slutade 
som segrare. Vi önskade varandra lycka 
till i kommande match. Just detta är en 
av de bästa delarna med mästerskap 
inom Polismyndigheten. Även om vi är 
motståndare och i stridens hetta verk-
ligen vill vinna står vi ändå alltid enade 
när det är världen emot oss. 

För er som missat det var kiosken be-
mannad med riktiga stjärnspelare från 
Malmö FBC och en av dem, Ellen Ras-
mussen, är även landslagsspelare.

Mästerskapet innehöll allt det där 
som förväntas av ett SM. Matcher med 
få mål, många mål, snygga mål, tuffa 
närkamper, hårda skott, trötta ben och 
skador och euforisk glädje. Euforisk 
glädje så beskriver Södertäljes kapten 
Kristofer Neijd känslan efter att ha be-
segrat Stockholm Syd med 6–5, detta 
i samband med en kort intervju inför 
kvartsfinalen mot Jönköping. 

Kristofer, hur är känslan efter
gårdagen?
Det är ett jättebra arrangemang, bra upp-
styrt och vi har haft jättetrevligt. Vi hade 
inga förväntningar på resultat. Vinsten 
mot Stockholm Syd var eufori. Med 2 sek-
under kvar fick vi ett frislag vid målvakten 
och den satt i nätet.

Vad tror ni om matchen mot
Jönköping?
Vi känner ingen press men vi går för vinst.

När jag lämnar intervjun med Kristofer 
vill andra spelare i laget bekräfta känslan 
eufori och jag lovar att det ska stå med 
i artikeln. Hur slutade matchen? Jag vet 
inte om euforin tagit ut sin rätt för kraf-
terna räckte inte till och Jönköping stod 
som segrare och vann med 3–0. 

En spännande semifinal som spela-
des mellan (H) Göteborg – Dalarna. Ef-
ter full tid stod det 3–3- Efter 10 minu-
ters förlängning 4–4. Dalarna inledde 
straffarna med en fullträff. Göteborg 
satte sin första i bröstet på målvakten. 

Dalarnas andra slogs en bit utanför mål 
och Dalarnas målvakt gjorde en snygg 
räddning på Göteborgs andra. Dalarna 
missade sin tredje och spänningen var 
totalt när Göteborg hade tredje och 

sista kvar. Göteborgs sista var så snygg 
och det var så nära men tyvärr i ribban 
och ut och det innebar att Dalarna stod 
som segrare i matchen. En besviken 
Kalle Johansson, kapten i Göteborg, 

Sponsringsleverans från OLW.  Foto: Maria Moberg

Sekretariatet i Baltiska Träningshallen. Foto: Karin Lago
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Sekretariatets höjdpunkter
– (H) Stockholm Syd – Dalarna, resultat 5–6, var en bra match med ett 

högt tempo. Både sekretariat och domare hade svårt att hinna med i det 
höga tempot och när väl matchens spelare skulle utses i de båda lagen 
var det i princip omöjligt. Slutkommentar av matchen är ”det var en rik-
tigt bra match”.

– (D) Malmö och Göteborg, resultat 2–3, var en välspelad och jämn match. 
Sekretariatet uttryckte sig ”den moraliska finalen”.

– (H) Spelare nr 15, Chriztopher Fåhraeus, i Göteborg var den spelare som 
imponerade mest i turneringen.

– (H) Malmö och Dalarna, resultat 1–0, var en match med högt tempo, bra 
spel och en genomgående bra match.

säger efter en djupanalys av matchen 
att de tappade högerkanten.  Göteborg 
samlade kraft och vann sedan matchen 
om tredje pris mot Jönköping med 3–0. 

Vad hände då med laget som skulle 
ta hem guldet för tredje gången gillt? 
Andreas oro över sjuka och skadade 
spelare hade betydelse. För Stockholm 
Syd slutade resan redan i gruppspelet 
där de slutade på fjärde plats i gruppen 
utslagna av bland annat Malmö. Mal-
mös kapten Fredrik Nyström sa efter 
semifinalen mot Jönköping att känslan i 
laget var bra. Vi har haft defensivt bra 
spel under hela turneringen, första ked-
jan steppade upp och Ted bidrog till 6 
av 8 mål vilket gjorde det lätt för oss 
säger Fredrik. Semifinalen mellan Mal-
mö och Jönköping slutade 8–0. 

Jönköping som för övrigt lyftes fram 
som det tacksammaste laget att köra 
med bussen. Jacob Moberg, chaufför 
av bussen, berättar att ett tacksamt 
Jönköping nyttjade bussen till att trans-
portera bilnyckel till bärgaren som skul-
le laga punktering och även transport 
mellan arena och hotell. 

Finalen mellan damerna spelades 
mellan Göteborg och Stockholm och 
ni som kommer ihåg vad ni har läst vet 
att Stockholm vann silvermedaljen. 
Guldet till Göteborg i år igen och det 
är bara att gratulera till en väl genom-
förd turnering. Göteborg var också la-
get som släppte in minst mål, 4 st, på 
damsidan. 

Tanja, hur känns det nu när guldet är 
ert?
Helt oslagbart. Kom hit och siktade på att 
ta hem guldet. Jag är stolt över mina tje-
jer. Vi är en ny trupp med nya spelare och 
ändå lyckas vi.

Finalen mellan herrarna spelades mel-
lan Malmö och Dalarna.

Dalarna hade den spännande se-
mifinalen mot Göteborg bakom sig 
och Malmö en relativt enkel match 
mot Jönköping. Kanske var de tidigare 
matcherna bidragande till resultatet i 
finalen. Malmö segrade med 3–1 men 
min känsla är ändå att Dalarna kände 
att de vann silvermedaljen och inte för-
lorade finalen, detta efter intervju med 
Olle Jurell, kapten i Dalarna. 

Hur är känslan efter finalen?
Vi är glada för silvret, bättre än förra 
gången då vi tog brons. Det har varit kul 
men nu är vi slut.

Malmös kapten Fredrik Nyström be-
hövde jag inte ens jaga för en segerin-
tervju utan han passade på att smita 

från laget som plockade undan sargen 
för att ge sin kommentar. 

Guldet är ert, berätta om insatsen?
Än en gång lyckades vi med defensiven. 
Vi släppte in 3 mål totalt i turneringen. Vi 
har haft spetskompetens och har ett nytt 
uttryck – ”Passa Ted”.

Ted gjorde totalt 10 mål i turneringen 
vilket var flest av alla spelare.

Grattis Göteborg och Malmö, ni leve-
rerade fint spel och var väl värda att stå 
som segrare. Dock vill jag avsluta med 
att hylla alla spelare genom att delge 
vad domarna hade att säga om turne-
ringen. 

Arrangemanget kändes välplane-
rat och vi har blivit väl omhändertag-
na. Nivån var högre än förväntat och 
det gäller både dam- och herrlag med 
många välspelade matcher. Det var ett 
bra domarklimat och med det menar 
vi att stämningen var god, ni hade ett 
bra bemötande och vi kunde skämta 
med er under turneringens gång. Det 
var emellanåt tufft att hänga med i 
det höga tempot även om jag dömer i 
vanliga fall. Det var kul med alla glada 
människor som visade på fin gemen-
skap samtidigt med en rejäl vinna-
rinstinkt. Det känns som om ni har det 
i blodet.

Slutord från både domare och ar-
rangörer är att det har varit fantastiskt 
roligt stort tack till er alla!!

Vid pennan
Marie Linnarsson

Match om 3:e pris, Malmö–Dalarna/Västmanland. Foto: Karin Lago
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Göteborgs damlag efter guldet. Foto: Karin Lago

Malmös damlag efter bronset. Foto: Karin Lago
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Polis-SM 2021 Herr

Äntligen var det dags att få spela inne-
bandy och träffa kollegor från hela Sveri-
ge för att kämpa om medaljer i Polis Sve-
riges största idrott?

Efter finalförlust mot Stockholm Syd 
2019 så började vi sondera terrängen 
om vilka som ville vara med och spela 
nu när vi hade fördelen att ha hemma-
plan då Malmös Damer förtjänstfullt 
arrangerade. 

Då pandemin drog ut på tiden och 
även polisens egen corona-restriktion 
gällande träningshallar så blev det kort 
om tid att förbereda oss och testa nya 
spelare. Vi brukar alltid ha någon el-
ler några träningar där de som vill får 
komma och träna för att spela till sig en 
plats i laget.

Tidigare år så har det tagits ut unge-
fär två femmor för att alla ska få vara 
med och spela mycket. Nästan varje 
gång slutar det när man går långt att 
spelare blir skadade eller för trötta för 
att knipa de ädlaste valörerna. Till Gö-
teborg 2019 så åkte vi med 17 spelare 
och en ledare och tog oss med en stark 
laginsats till final och fick ett silver. Vi 
var nu taggade att på hemmaplan för-
söka ta guldet.

Hemmaplan skulle visa sig ha andra 
utmaningar som stavas VAB, hemreno-
vering med inhyrda snickare, barnpass-
ning, men mer om det senare.

Malmö vs Stockholm Syd
När vi såg lottningen så insåg vi att det 
kommer bli tuffa matcher då vi i första 
matchen skulle möta Stockholm Syd. 
För er som inte kan historien så har 
Stockholm Syd vunnit de två senaste 
åren. De är anförda av bröderna Khans 
som båda har meriter från SSL och All-
svenskan. Tidigare år har vi inte haft 
en chans mot dem, men i finalen i Gö-
teborg kunde vi matcha dem och för-
lusten blev knapp med 4–2 efter att ha 
plockat ut målvakten. 

Vid samlingen var alla spelare inte 
på plats på grund av nattjobb och det 
börjar inte bra när just Mattias Khan 
får avlossa sin bössa och Stockholm 

Syd leder med 1–0. Vi spelar ändå bra 
och skapar chanser och sedan får Mar-
kus Nilsson ett läge i favoritposition 
bakom mål och gör ett Zorromål. Ing-
en förstår vad som hänt innan Markus 
sträcker handen i luften och domaren 
blåser. Det fina spelet fortsätter och 
framför allt defensiven sitter bra med 
resolut närkampspel och ligga på rätt 
sida av deras skyttar. 2–1 kommer ge-
nom vackert spel och det är bara att 
raka in den i öppen bur på bakre stol-

pen. Stockholm Syd får chansa och vi 
kontrar in 3–1 och Markus Nilsson gör 
sitt tredje mål i matchen. Styrkebesked 
av oss och Stockholm Syd gör sin bästa 
match i turnering mot oss innan åldern 
tog ut sin rätt och de började mattas 
på grund av skador. Vill också nämna 
att de två domare som dömde i baltis-
ka hallen var otroligt duktiga. Det var 
en hård match med mycket närkamper, 
men det var ge och ta och alla domslut 
var motiverade.

Herrarnas final. Foto: Karin  Lago

Herrarnas final. Foto: Karin  Lago
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En skön seger att ha med sig inför 
match två mot Södertälje.

Malmö vs Södertälje
Nu skulle det visa sig att vi mötte ett 
frenetiskt kämpande lag med vinnar-
skallar. Deras lagkapten inleder med ett 
bensvep på en av våra spelare som åker 
i golvet utan åtgärd. Domarna hade 
svårt att stävja frenesin vilket gjorde att 
det blev en hel del utvisningar. Framåt 
hotade Södertälje inte nämnvärt trots 
att de fick spela 6 min powerplay så tar 
antingen våra backar eller vår målvakt 
hand om de chanser som skapas. Målen 
trillar in framåt och slutsiffrorna skrivs 
till 6–0. Ingen blev skadad vilket var för 
väl även om det var en del upprörda 
känslor. Får ändå ge Södertälje att även 
om de inte hade många som spelat 
innebandy tidigare så kämpade de och 
det skulle visa sig bära frukt då de tog 
en finns skalp längre fram i turneringen.

Nästa match Dalarna som vi lyckades 
vinna mot i Göteborg efter en tight Se-
mifinal.

Dalarna vs Malmö
Sedan tidigare visste vi att Dalarna 
hade en bra målvakt som är aktiv i Kais 
Mora som spelar i div 1. Vår taktik var 
att hålla tålamodet och inte luras in i 
deras kontringspel. Dalarna backar hem 
och spelar extremt tight. Vi har 80–20 
i bollinnehav och när de väl får bollen 
så vill de slå en lång in i mitten för att 
skapa chanser. De är stora och tunga 
framåt, men våra gamla hockeybackar 
bufflar bort dem och de skapar några få 
chanser som Mattias räddar i målet. 

Som publik så går denna match inte 
till historien som den mest välspelade 
då Dalarna körde på sin taktik och det 
blev väldigt chansfattigt. Otroligt trå-
kigt att titta på och deras målvakt höll 
väldigt hög klass och stod för några 
riktigt bra räddningar. Vi spelade också 
med fullt lag och rullade på tre femmor 
denna match för att inte slita på man-
skapet.

Till slut bär vårt tålamod frukt och 
vi får in 1–0 genom Ted Nivestam och 
vinner matchen.

Om vi nu vinner sista matchen så 
kommer vi vinna gruppen och få en 
match mindre och spela senare dag två.

Södra Skåne
Inför sista matchen där vi ska möta 
Södra Skåne så väljer vi att vila de 
som har känningar eller måste hem på 
grund av annat. Södra Skåne hade inn-

an matchen mot oss förlorat mot bland 
annat Stockholm Syd med 17–1. Söd-
ra Skåne var stukade och hade inte så 
många spelare efter ett tufft gruppspel. 
De lånar in en målvakt som inte är in-
skriven, men vi bryr oss inte så mycket 
om det. Matchen blev ingen klang och 
jubelfestival utan slutsiffrorna skrevs 
till 9–1 och vi fick lufta alla spelare.

Summering efter dag ett, 4 vinster 
19–2 i målskillnad och gruppvinst vilket 
betydde semifinal direkt och den skul-
le starta kl 12:45. Tid för återhämtning 
då vi fick en match mindre och senare 
starttid än övriga. Först det viktigaste 
på hela SM, Banketten!

Vill passa på att rikta ett stort tack till 
Malmös damer för arrangemanget. Det 
ligger ett stort jobb bakom och de förtjä-
nar alla hyllningar de kan få. Att sedan 
försöka prestera på planen är inte lätt, 
men de spelade hem ett välförtjänt brons 
som arrangörer vilket är en prestation i 
sig.

Vi från herrlaget bugar och bockar!

Slutspel
Redan på morgonen så började åter-

buden komma in via telefonen. Som 
jag skrev tidigare så var nackdelen med 
att ha hemmaplan att det finns en hel 
del förpliktelser i framför allt familje-
livet som hela tiden gör sig påmind. 
Vi mönstrade inte samma lag en enda 
gång under turneringen. Samtidigt var 
det aldrig något problem då truppen 
var bred och ersättarna fullgoda. Ova-
nan att spela och även åldern tog ut 
sin rätt då några ljumskar och baksidor 
sträcktes. Vi chansade inte med någon 
utan lät då andra spela även om alla 
bytte om och värmde upp efter egen 
förmåga om det skulle behövts. Krop-
pen skall hålla för tjänstgöring även ef-
ter ett innebandy-SM.

Ett positivt besked var dock att ny-
komlingen Patrick Rosenqvist som är 
aktiv i Malmö FBC valde att komma 
och försöka testa sin stukade fot. Han 
hade varit och titta på matcherna dag 
ett och sa att han var sugen att prova. 
Patrick hade betalt bankett, var inskri-
ven i truppen och stukade foten på trä-
ning två dagar innan SM. Att det hela 
utspelade på hans hemmaplan Baltiska 
hallen och många funktionärer känner 

Ted Nivestam, Malmö. Foto: Karin Lago
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Patrick gjorde det hela lite känsligt om 
han skulle spela och skada sig igen. Jag 
sa att vi tejpar foten och du får känna 
om det funkar annars kliver du av då 
han inte skulle riskera något. 

För egen del var tanken att åka in ti-
digt och scouta kvartsfinalerna för att 
se vilka vi skulle möta i Semifinal. Det 
blev inte riktigt så utan livet gjorde sig 
påmint och förskolan ringde och jag 
fick hämta min 1-åriga dotter med rin-
nande näsa. Jag fick helt enkelt packa 
bilen med matchställ, utrustning och 
barnvagn och ta med henne till sam-
lingen i väntan på hennes mor.

 Den aktuella kvartsfinalen som jag 
skulle sett gick mellan Södertälje och 
Jönköping. Jönköping gick segrande ur 
striden efter en 3-0 vinst. Södertälje 
hade dagen innan vunnit Stockholms-
kampen och med 5 sekunder kvar gjort 
6–5 på förra Polis-SM-vinnaren Stock-
holm Syd. Euforin i Södertälje var total 
och deras kämpaglöd visade sig räcka 
mot ett skadedrabbat Stockholm Syd 
som åker ut i gruppspelet. Detta får an-
ses som turneringens skräll.

Seminfinal Malmö vs Jönköping
Jönköping hade vi sett väldigt lite un-
der dag ett så vi visste inte riktigt vad vi 
hade att vänta oss. Vi fokuserade inte 
så mycket på dem utan förlitade oss på 
vårt eget spel och sätta defensiven. Vi 
startade dessutom på två femmor för 

att komma igång då många kroppar var 
stela sen dag ett. Efter en period ledde 
vi med 3–0. Efter 7 minuter in i andra 
perioden så började sifforna rinna iväg 
och vid 5–0 så spelade vi resten av 
truppen och vilade vår första femma. 
Timmy Jeppson hann vara inne på plan 
i 4 sekunder innan han skjuter in 6–0 
på ett direktskott. Matchen slutar 8–0 
och nu var det hög tid att bege sig till 
träningshallen för att se den andra se-
mifinalen mellan Göteborg och Dalarna.

När vi kommer in där så pågår för-
längning. En rafflande historia där båda 
lagen lyckas göra mål i förlängningen 
och med 5 sekunder kvar får Göteborg 
en chans och skjuter ett hårt dragskott 
som Dalarna målvakt får på armbågen 
som studsar ned i marken och över mål.

I straffläggningen sen så visar Dalar-
nas målvakt sin klass från högre serier 
och räddar samtliga straffar och Dalar-
na till final.

Final
Malmö vs Dalarna 2.0
Dalarna hade nu spelat en match mer 
än oss samt med nöd och näppe tagit 
sig förbi en förlängning. Vi var väl med-
vetna om att de med stor sannolikhet 
skulle köra samma taktik som i grupp-
spelet och backa hem och kontra. De-
ras målvakt hade gäckat oss och det är 
förvånande att de släppt in en hel del 
mål under turneringen vilket tyder på 

att de anpassat sitt spel mot oss med 
att backa hem och försökt spela mot 
andra lag och då blottat sig.

Vår första kedja med Markus Nilsson, 
Ted Nivestam och Patrick Rosenqvist 
satte högsta fart direkt. Det syntes att 
Dalarna kämpade med att orka och de-
ras anfall var inte lika distinkta som i 
gruppspelet. Bollinnehavet för vår del 
var högt, men Dalarna stod och vänta-
de och de långa diagonalpassen för att 
får öppen bur var svåra att få igenom. 
Vi hade en hel del chanser, men då stod 
Dalarnas målvakt i vägen. Inte myck-
et publik på läktaren och det kanske 
var lika bra för det bjöds inte på något 
skönspel första perioden som slutar 0–0.

I pausen pratade vi om att fortsätta 
ha tålamod och inte chansa framåt. Vi 
hade chanser, men fick inte hål på ho-
nom. Vi hade koll på deras halvchanser 
och vi bytte manskap med boll hela ti-
den och Dalarna orkade inte stressa. 

En bit in i andra så orkar inte Dalar-
na stå emot utan Ted bryter sig in från 
ena hörnet och får slå på en retur som 
målvakten är på men den går in ändå. 
Skön känsla i gruppen som ger energi 
då ställningen vid 0–0 var mer nervosi-
tet. Vi fortsätter att spela bra och efter 
några minuter till så får Patrik Rosen-
qvist bollen och sätter 2–0. Nu är Da-
larna tvungen att gå framåt och drar 
ut sitt lag enormt. De stressar med två 
forwards och vårt pigga lag har inga 

Herrarnas final. Foto: Karin Lago Herrarnas final. Foto: Karin Lago
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problem att bara rulla bollen runt och 
låta tiden göra jobbet. Pontus Elgström 
bryter sedan sig in från vänsterkanten 
och får iväg ett dragskott i krysset och 
3–0 är ett faktum. 

Kuriosa är att Pontus var den som 
gjorde två mål på samma målvakt i se-
mifinalen 2019. Dalarna trycker på hårt 
framåt och chansar. Våra backar som 
varit bländade genom hela turneringen 
är otroligt starka i närkampsspelet och 
är först på bollarna eller trycker fast 
dem. 

Dalarna får iväg ett dragskott från 
mittplan och Mattias i målet är skymd 
och den sitter i hörnet och det är inte 
mycket att göra, 3–1. Vi har fullständig 
kontroll matchen och det blir aldrig far-
ligt då vi är rörliga och villiga att göra 
jobbet för varandra defensivt.

När slutsignalen går så är det en gläd-
je men även en lättnad då vi gått som 
tåget genom hela gruppspelet i en tuff 
grupp så trodde vi alla att vi skulle ha 
chans att vinna. Det är en annan sak att 
genomföra det och Dalarna hade myck-
et väl kunnat ta ledningen och sedan 
stängt igen butiken. Nu blev det inte så 
och det är extra roligt att få ta guldet i 
Malmö.

Dalarna har nu oss som spöke då 

de bara förlorat mot oss. Vi vet hur de 
känner då vi haft samma problem med 
Stockholm Syd i flera år. För vår del 
hoppas vi att det spöket  numera är 
bortjagat. 

Nästa år så går SM av stapeln i Väs-
terås. Min förhoppning som lagleda-
re är att alla fått blodad tand och följa 
med så vi kan försvara vårt guld. Trots 
en hel del återbud innan turneringen så 
lyckades vi få ihop ett jättebra lag som 
ställde upp för varandra. Nu ges dess-
utom mer tid till träning och att låta nya 
och gamla som lämnat återbud kriga 
om platserna i laget.

Avslutning
Instruktionerna innan SM var tydliga att 
vi kommer spela alla i gruppspelet, men 
när det drar ihop sig till slutspel och det 
behövs så kommer vi gå ned på folk och 
det kan bli lite speltid för vissa. Laget 
före jaget var ledorden och anledning-
en till att vi vinner är att alla köper sin 
roll och ser sin del i helheten. Det är 
helt underbart att vara lagledare/spela-
re i ett sådant gäng. Att vi dessutom har 
otroligt roligt tillsammans gör Polis-SM 
till en av årets höjdpunkter.

6 vinster och 30–3 i målskillnad talar 
sitt tydliga språk.

Till sist vill jag bara nämna några spe-
lare i vårt lag som sticker ut även om 
jag skulle vilja skriva något om alla.

Inget pris för turneringens bästa spe-
lare utsågs, men jag tror ingen säger 
emot mig när jag anser att Ted Nivestam 
är på en helt egen nivå. Att han som 
lagkapten i Höllviken i Allsvenskan vill 
vara med och tycker det är kul gör otro-
ligt mycket för vårt lag. 

Vår lagkapten Fredrik Nyström har 
spelat en hel del Polis-SM i innebandy 
och hans meritlista är imponerande. 4 
guld, 2 silver, 3 brons. Fredrik har en 
benägenhet att komma under skinnet 
på motståndarna och med hans ettriga 
spelstil och rappa käft så får han dem 
att lägga energi på fel saker. Precis en 
sådan kapten du vill ha i ditt lag och 
inte vill möta. Efter ett år på utlands-
mission i Sydsudan (han landade dagen 
innan SM) och 40 år så går han ändå in 
presterar bland alla ungtuppar!

Till sist tycker jag att all Polisidrott borde 
vara förlagd på arbetstid i alla idrotter.

Tack för ordet!
Andreas ”Ante” Berglund

Lagledare/Målvakt Malmö Herr

Malmös herrlag efter guldet. Foto: Karin Lago
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Dags igen för polis- och
brand-SM i tempocykling

Värd för året var Halmstads räddnings-
tjänst som välkomnade till tävlingsbanan 
i Snöstorp, strax öster om centrala Halm-
stad. Banan som presenterades var 19,4 
km lång med en vändpunkt halvvägs och 
ca 120 höjdmeter som skulle tas, vilket 
gjorde banan böljande. Halmstad bjöd 
på ca 15 grader, sol och en vind på 6 m/s 
med ca 10 m/s i byarna. En fin septem-
berdag med behaglig temperatur men 
med en vind som var en faktor att ha med 
sig i beräkningarna.

Malmö ställde upp med Stefan Olofs-
son, Tony Martinsson och debutanten 
Martin Klingstedt. Målsättningarna 
var klara sedan en lång tid tillbaka 
där Stefan och Tony hade medaljer 

att försvara, med en förhoppning att 
uppgradera sina valörer från tidigare 
år. Martin ställde också upp med för-
hoppningen om medalj i sin klass. Till-
sammans utgjorde man också ett kon-
kurrenskraftigt lag som skulle kunna 
utmana om lagpriset där de tre bästa 
tiderna från vardera polisområde räk-
nas samman.

Alla var i gott mod och man stanna-
de på MAX hamburgerrestaurang för 
att inta den perfekta måltiden innan en 
idrottstävling. Väl framme så fanns det 
tid innan invigningen och det var ett 
perfekt läge för att inspektera banan. 
Det kunde konstateras att det skulle bli 
en tuff första halva av loppet. Det var 
en bana där man tog de flesta tuffa-

re backarna första halvan samt att det 
skulle vara en påtaglig motvind fram till 
vändpunkten.

Starterna avlöste varandra med en 
minuts mellanrum och alla gav sig iväg, 
en efter en. Ganska snabbt kunde man 
känna att uppfattningarna man fick 
från banbesiktningen infriades. Fram 
till vändningen var det tufft och vin-
den pendlade från att vara rakt mot 
en till att komma från sidan och man 
behövde parera den. Vissa sträckor 
där pulsen var som högst och benen 
som tröttast rullade man inte i mycket 
mer än 20–25 km/h. Inför vändningen 
halvvägs hoppades man på en annan 
känsla av att ha vinden i ryggen och 
flyga fram. Vändningen kom och käns-

Tony på banan.
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Stefan på banan.

Martin på banan.
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lan man hoppades på infriades. Vinden 
var i ryggen och det gick svagt nedför i 
många backar, skönt. De platta delarna 
in mot mål går i ca 50 km/h och nedför 
har hastigheter av 75 km/h nåtts. Efter 
egen målgång kan man se flera andra 
cyklister gå i mål med ett leende på läp-
parna och man imponeras av att samtli-
ga ser ut att ha gett allt.

Prisutdelningen som följer efter lop-
pet bjöd inte till en början på några 
större överraskningar. Martin tillde-
lades utan större förvåning sin guld-
medalj i klassen H21 för poliser, en 
klass som han var ensam deltagare i.

Mer ovisst var det i H30 och H40 
hur medaljerna skulle fördelas. För 
Stefans del i H30 försvarade han sin 
silvermedalj från föregående år och 
Tony fick i år nöja sig med ett brons i 
H40.

Kvar var lagpriset och förhoppning-
arna om en seger levde i allra högsta 

grad trots att det var väldigt ovisst. 
När det väl skulle delas ut så ropades 
Malmöpolisen ut som segrare i denna 
lagklassen. Alla tre går upp överst på 
prispallen och det är en stor glädje 
att man kan titulera sig som det bästa 
polisområdet i Sverige på tempocyk-
ling.

Men glädjen var kortvarig … På vä-
gen bort mot bilarna för att ta sig hem-
åt stoppas man av arrangören som 
meddelar att det uppstått ett räknefel. 
Man fick till slut se sig besegrade av 
Göteborgs polismän IF med 16 sek-
under – surt! Det fanns inte mer att 
göra än att lämna över pokal samt ett 
hemligt inslaget paket som vi aldrig nu 
får veta vad det innehöll. Att paketet 
hade formen av en Ipad gjorde förlus-
ten ännu värre (det var dock en chok-
ladask).

Malmöpolisen åkte ändå hem med 
ett guld, ett silver och ett brons men 

med känslan av att det kan bli mer 
nästkommande år.

Totalt var det 47 deltagare och vi 
hoppas på att bli fler till nästa år.

Vi tackar återigen Halmstads rädd-
ningstjänst för en fin och välarrangerad 
dag.

På återseende med nya framgångar och 
medaljer!

1. Martin Klingstedt H21:
 27:59, 42,5 km/h
2. Stefan Olofsson H30:
 27:51, 42,7 km/h
3. Tony Martinsson H40:
 29:01, 40,9 km/h

Text:
Martin Klingstedt

Foto:
Lennart Jönsson

Guldet som försvann.

2:an – Stefan Olofsson.

1:an – Martin Klingstedt.

3:an – Tony Martinsson.
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Tony Martinsson – Efter loppet och innan duschen.

Efterlängtat Mountain-
bikelopp i Varberg

Då förra årets SM blev inställt var tävlings-
suget stort. Årets SM gick över två dagar 
med ett tempolopp i Halmstad dag ett och 
ett mountainbikelopp i Varberg dag två. Ef-
ter att ha kört tempotävlingen tillsammans 
med Stefan Olofsson och Martin Klingstedt 
förberedde jag mig för mountainbikeloppet 
som gick av stapeln i Varberg.

Banan i Varberg är fin och relativt flack. 
Den har dock några stigningar som tär 
på krafterna. Vädergudarna var tyvärr 
inte med mig då det regnade ymnigt 
under natten och morgonen innan lop-

pet startade. När jag skulle hämta ut 
min nummerlapp vräkte regnet ner och 
termometern visade 12,5 grader. Allt 
annat än optimalt för en solskenscyklist 
som inte är speciellt bra på att cykla 
mountainbike i skogen.

Med nummerlappen fastsatt kör-
de jag ut på banan för att värma upp. 
Jag hann ungefär 200 meter innan jag 
vurpade på den blöta och hala stigen. 
Skadorna blev inte större än ett skrapat 
knä och en insikt om att loppet skulle 
bli tufft att fullfölja utan att syna mar-
ken fler gånger. Det visade sig också att 

mina glasögon var för mörka för de ak-
tuella ljusförhållandena så beslutet togs 
att cykla utan glasögon.

När det var dags för start samlades 
hela fältet på en närliggande cykel-
bana som ledde in i skogen där banan 
började. Tävlingen gick över fyra varv 
på vardera fyra kilometer. Starten gick 
och jag trampade på ordentligt för att 
få upp värmen. Jag tog ett antal place-
ringar på cykelbanan innan vi kom in i 
skogen. Efter några minuter kändes det 
bättre i kroppen och jag trampade på så 
gott det gick. 

Det var minst sagt blött och halt och 
bitvis gick det långsammare än pro-
menadtakt. Jag hade fullt upp med att 
hålla mig på hjulen och blev omkörd 
betydligt oftare än jag körde om någon 
annan. Som en bonus fyllde jag mina 
ögon med lera eftersom jag inte hade 
några glasögon på mig.

Första varvet kändes bra trots att 
jag sladdade i varenda sväng. På andra 
varvet kom första vurpan. Ingen större 
fara trots att jag gick omkull på samma 
sida som på uppvärmningen. Fästet till 
cykeldatorn lossnade så jag fick stoppa 
datorn i fickan. Ut på varv tre började 
kroppen streta emot och benen kändes 
blytunga. Halvvägs genom varvet kom 
andra vurpan, även denna på samma 
sida vilket gjorde att mitt högra knä 
började bli ganska sargat. Nu började 
huvudet spöka och jag var beredd att 
bryta loppet men körde på så gott jag 
kunde. Även cykeln började beklaga sig 
i form av att bakbromsen fick sämre 
och sämre bromsverkan.

Tempot sänktes ytterligare på sista 
varvet då det enda jag hade i huvudet 
var att fullfölja loppet. Jag lyckades hål-
la mig på hjulen och gick i mål på en 
åttonde plats av sexton startande i min 
klass (Polis H40). 

Efter loppet blev det en lång dusch 
för att få bort allt grus från ögonen inn-
an cykeln lastades på bilen inför hem-
färden. Jag avslutar med att ge en stor 
eloge till Varbergspolisen för ett fint ar-
rangemang!

Tony Martinsson

Skånepolisen Sport & Fritid 4-2021 17



MPGI KM 2021

Så var det åter dags att kora årets bästa 
MPGI-golfare. Utan handicap. 36 hål. En 
golfboll (i taget iallafall). Minst antal slag 
vinner. Som golf var menat när det upp-
fanns år 1297 i staden Loenen aan de 
Vecht i Nederländerna. Då förvisso med 
pinne, läderboll och ett mål istället för hål 
– men ändå.

För första gången på många år spelades 
tävlingen inte på Rönnebäck. Det fanns 
flera alternativ att välja på men efter 
ett bemötande och välkomnande i den 
högre skolan föll valet på Bosjöklos-
ter GK. Centralt i Skåne, mitt emellan 
sjöarna Ringsjön och Ringsjön (varför 
krångla till det?).

Fredagen den 3/9 var datumet. Vä-
derleksrapporten lovade sol och för 
en gångs skull stämde den fullt ut. Så 
fort solen värmt bort morgonens tunna 

molntäcke bjöds det på ett helt fantas-
tiskt septemberväder. Dryga 20 grader 
och endast en svag bris. Perfekta förut-
sättningar för en härlig dag på golfba-
nan.

Golfbanan höll som vanligt bra skick. 
Grönt och fint och med täta men hala 
greener där den oförsiktige med lätthet 
kunde mötas av en returputt dubbel så 
lång som förstaputten. Den som spe-
lat banan innan vet att alla puttar faller 
mot sjön. Problemet är bara det att det 
finns sjö lite här och var i alla väder-
streck.

Tävlingen drog igång 08:00 i omvänd 
handicapordning. De med högst han-
dicap fick gå först. Två fyrbollar följt 
av fyra trebollar. Spelet flöt på bra och 
morgonronden tog strax över 4 timmar 
vilket är fullt godkänt! Det rapportera-
des såväl birdies som 5 över par, en-

puttar och fyrputtar. Dagens slag stod 
Mats Hansson för på 18:e hålet. Hans 
utslag och andraslag var snedare än vi 
är vana vid och tredjeslaget fick bli ett 
framspel till strax innanför 100 m-mar-
keringen. Därifrån slog Hansson ett 
högt slag in mot greenen där jag själv 
och Jonas Lander stod och förberedde 
våra puttar. Bollen landade 1 m kort om 
flagg, spann till på andrastudsen och 
rullade sedan ut mot hål. Bollen tog där 
en liten konstpaus innan den verkade 
säga ”jaja Mats, du bestämmer” för att 
sedan trilla i hål för ett par. Vackert!

Konstslaget gav Mats en score på 
85 slag, samma resultat som jag själv 
lyckades skrapa ihop. När alla kommit 
in stod det klart att det var tätkänning. 
Joel Carnor och Henrik Stenberg hade 
84.

Eftersom mina sista 9 hål var bätt-

Joel Carnor. Klubbmästare MPGI 2021. Jonas Lander. Längsta Drive-killen ni vet!
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re än Mats Hanssons var det jag som 
fick äran att gå i ledarboll med Joel 
och Henrik. Kunde man kanske rent av 
pressa dem lite på eftermiddagen? Det 
korta svaret på det är helt enkelt – Nej! 
Det långa – Inte ens nära. Batterierna 
tog slut efter ett par håls sämre spel 
och det stod ganska klart att det skulle 
stå mellan Henrik och Joel. Om nu inte 
någon av de jagande i bollen före skulle 
blanda sig i?

Efter de inledande nio hålen ledde 
Joel, som känner väl till Bosjökloster 
efter många år som granne med banan, 
med 5 slag före Henrik. Henrik köp-
te en dricka och fick fart på det norr-
ländska blodet i ådrorna och gjorde par 
10:an, 11:an och 12:an samtidigt som 
Joel bråkade med sin putter och gjorde 
bogeys. Endast 2 slags skillnad nu.

Det hela avgjordes i praktiken på 
16:e parfemman. Joel slog utslaget 
till höger och landade bakom ett träd. 
Henrik mitt i fairway. Joel fick, efter 
några barnförbjudna ord, knacka ut sig 
30–40 m fram medan Henrik kunde 
skicka på en träfemma mot green. Hen-
riks boll hamnade i ruffen höger om 
green. Joel slog sedan dagens näst bäs-
ta slag, en hög fin hybrid på dryga 200 

En stolt lagkapten för det segrande laget från MPGI, tillika ordförande i 
golfsektionen – Göran Foten Holmgren.

Mats Hansson. Mannen med konstslaget på hål 18. 2:a i KM och segrare 
i Nettoklassen.

till greenkant. Henriks pitch mot green 
blev kort och han gick till slut ifrån 
green med en bogey medan Joel två-
puttade sig till ett riktigt bra par. Åter 
tre slags ledning.

Joel hade till slut råd att treputta 
sista greenen, något som faktiskt ock-
så går att läsa om i den blocketannons 
han senare la ut putten till försäljning 
på. Puttningen till trots stod Joel som 
värdig segrare av KM 2021. Tvåa blev 
den tidigare nämnda Mats Hansson 
och trea Henrik Stenberg, båda två slag 
bakom segraren.

Topp 5:
Joel Carnor 165
Mats Hansson 167
Henrik Stenberg 167
Mats Berggren 171
Jonas Lander 171

Mats Hansson tog hem Nettoklassen 
som är en av MPGIs elva deltävlingar. 
Tvåa i den klassen blev Göran Lindholm 
och trea blev Henrik Stenberg.

Topp 5 Netto:
Mats Hansson 147
Göran Lindholm 150

Henrik Stenberg 151
Mats Berggren 153
Joel Carnor 155

Den viktigaste tävlingen i tävlingen (en-
ligt honom själv iallafall), längsta drive 
på hål 16 vanns av Jonas Lander som 
inte bara slog långt utan även tillräck-
ligt rakt för att träffa fairway. Vart an-
draslaget sedan tog vägen förtäljer inte 
historien.

Närmaste pin på hål 3 vanns av Ola 
Wahlberg 2,36 m från flagg. Putten 
gick i för en fin birdie.

20 deltagare är godkänt, vi siktar på 
ännu fler 2022. Det vi med säkerhet 
vet, förutom att Joel kommer ha en an-
nan putter, är att vi inte kommer lägga 
tävlingen dagen efter Cup Of The Cops 
(se annan artikeln om detta event). 
36 hål dagen innan en 36-hålstävling 
är inget att rekommendera. Försökte 
beställa en ny rygg på nätet, men det 
verkar vara långa leveranstider så här i 
covidtider. Får leva med den befintliga 
ömma stackaren ett tag till.

Slutligen:
Stort grattis igen till alla vinnare!

Christian D
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Handling:
Alexandra Leon har tvingats lämna Malmö 
och lever ett ensamt liv i Norrland. Med ny 
identitet arbetar hon på Migrationsverket, 
samtidigt som flyktingkatastrofen drabb-
ar landet och Europa. Mannen som lovat att 
döda henne är på flykt. Alexandra vet inte var, 
men någonstans där ute finns han. Samtidigt 
har gängmiljön i Malmö fått internationell 
konkurrens. När människor är en lukrativ han-
delsvara gäller det att vidga vyerna och tänka 
stort. I Malmö faller gamla imperier och nya 
byggs upp. 

Medan Alexandras känslor försätter henne i 
ett moraliskt dilemma jagar hennes förflutna i 
Malmö i kapp henne ... 

Big är en djärv thriller om människohandel, 
storhetsvansinne och makt. Men också en 
thriller om människors längtan efter kärlek. 

Big är en självständig andra del i trilogin om 
kriminaliteten i den mörka delen av dagens 
Malmö – Malmö Noir.

Om författarna:
Författarparet Kerstin & Johan Höfler debu-
terade år 2017 med spänningsromanen Råt-
tan som kom ut år 2020 i en uppdaterad form, 
Råttan black edition. Kerstin är överläkare 
inom barnpsykiatrin och nationalekonom, Jo-
han är polis. Förutom sina nuvarande arbeten 
har de båda erfarenhet som handläggare och 
chefer på olika myndigheter. 

Sagt om förra boken:
”Det blir i det närmaste omöjligt att inte ta 
berättelsen Råttan på allvar. (Författarna) 
skildrar en pågående samtid. En värld av des-
peration, girighet och konstant utsatthet. 
Det tycks bara finnas två alternativ, äga eller 
ägas”. 

Kristian Lundberg, Aftonbladet. 
”...har nu skapat en spänningsroman av denna 
skrämmande verklighet av välfärdsbrottslig-
het”.

TV4, Nyhetsmorgon. 

Boktipset

Titel:
Big

Författare:
Kerstin & Johan Höfler

Förlag:
Ekström & Garay

Hemsida:
www.ekstromgaray.se
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"Big är en djärv thriller

om människohandel,

storhetsvansinne och makt"

Foto: Stefan Lindblom
, w

w
w
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Fjärde året i rad som Insatsstyrka syd ar-
rangerar SPM i gäddfiske i skånska Ring-
sjön och såklart blev det en spännande 
upplaga!

Det första året kammades segern hem 
av Stockholmspolisen Per och två år 
i rad har Nybropolisen segrat med 
Jesper och Pelle som lyckades dra de 
längsta gäddorna. Skulle första plat-
sen någonsin kunna bärgas av en skå-
ning? 

Den sammanlagda längden på varje 
deltagares tre längsta gäddor, fångade 
under två fiskedagar, är det som räk-
nas. Arton hugade konstaplar kom till 
Ringsjön en mulen helg i november för 
att göra upp om vem som är svensk 
polis-storfiskare. Fisket började lördag 
morgon och fångstrapporterna trillade 
in i rask takt på morgonkvisten! Gan-

Gammal är äldst!
SPM gäddfiske 2021!

Kalle med helgens längsta gädda, 104 cm.

Bronsmedaljören Tobias med en fin gädda.
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ska så snabbt hade första gäddan över 
100 cm dragits upp.

Framåt lunch blev det trögare och 
inget passar bättre just då än att själva 
ta ett välförtjänt breake.

16.00 var deadline för att rapportera 
in fisk och när alla samlades i stugan 
på Orups IP vid Ringsjönsstrand, var 
de flesta nöjda med dagens fiske. Efter 
åtta timmars ihärdigt kastande på sjön, 
var de rödmosiga kämparna redo för 
bastu och välsmakande kamratmiddag!

Efter första dagens fiske var det ny-
komlingen Kalle Nyman som, inte bara 
satte personligt rekord 2 ggr om (!), tagit 
greppet om ledningen med tre granna 
gäddor med en totallängd på 280 cm. 
Detta resultat såg ganska svårslaget ut 
men skam den som ger sig!

På söndagen var fisket trögare för de 
flesta. Håkan Grönvall berättade glatt 
med frustrerat att de haft 40 fiskar som 
följt deras drag hela vägen in till båten 
men vägrat nappa. Micael Claurentzius, 
åldermannen i gänget, som gör sitt all-
ra sista år i myndigheten innan han blir 
pensionär, visade upp energi och ihär-
dighet. Han hade bärgat två godkända 
fiskar på lördagen och lyckades landa 
en fin gädda till på söndag förmiddag. 

Detta tog upp honom till exakt samma 
totallängd som Kalle, då det bara åter-
stod 3 timmar av tävlingen. Kalle Ny-
man bibehöll dock ledningen då han 
hade den enskilt längsta gäddan på 
104 cm. Skulle veteranen lyckas bärga 
ytterligare en gäddmadam och knuffa 
ner nykomlingen, eller skulle nykom-
lingen hålla undan? 

Denna gång visade Micael verkligen 
att talesättet ”gammal är äldst” gällde. 
Micael lyckades dra upp en gädda på 
93 cm och det gjorde att han gick förbi 
Kalle med 4 cm och tog hem den äro-
fyllda segern i 2021 års SPM i gäddfis-
ke! Stort grattis!

Gott jobbat alla deltagare, skitfiske 
på er, tills vi ses nästa år!

Glenn

Micael med sin största gädda i tävlingen, 
103 cm.

Det fångades även andra firrar. Otto med en 
bra abborre.

Johanna visar att även tjejer kan fiska gädda!

Prispallen 1:a Micael Claurentzius, 2:a Kalle Nyman, 3:a Tobias Nerbring.

Det gäller att gäddan
ligger still.
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Spänningarna började redan tidigt på 
morgonen den 6 september 2021. På 
parkeringen till Ljunghusen GK samlades 
fyra stycken förväntansfulla spelare som 
alla var i toppform. Lagen, Henrik och 
Stefan mot Jan-Olof och Johan, var klara 
sedan länge. Att Stefan skulle spela var 
förmodligen klart redan innan lottningen 
men valen av Henrik och Johan var kan-
ske lite mer förvånande.

Vädret var kanon. Nästan vindstilla och 
bara några tunna moln klädde den ljus-
blå himlen.

27 hål skulle som vanligt spelas med 
två olika spelformer. Vinnaren av de 
första 18 hålen får enligt reglerna en-
dast ta med sig max två slags ledning 

inför sista 9. Vilket senare skulle visa 
sig vara tur för det ena laget.

Fina utslag låg på den gröna gräsmat-
tan efter det första utslaget. Väl på green 
på rätt antal slag började J-O som van-
ligt med att dräpa i en 10-meters putt 
och ledningen till J-O och Johan kom di-
rekt. Men det slutar inte där. Henrik och 
Stefan spelade bra men J-O och Johan 
spelade snäppet bättre. Ett ganska stort 
snäpp om man skall vara ärlig. Efter nio 
hål kunde Johan stolt konstatera att han 
gjort sina livs bästa nio hål. Med fyra bir-
dies och fem par totalt 4 under par ledde 
J-O och Johan ganska stort redan efter 
nio. Kommande hål blev det lite jämnare. 
Men del ett var avklarad tidigt och 2–0 
inför sista nio var ett faktum.

Efter en god lunch, där det konsta-
terades att Stefan varit med klart flest 
gånger, stod de fyra männnen redo 
igen. J-O fortsatte att briljera med sin 
putter och matchen blev aldrig så spän-
nande även om både Stefan och Henrik 
spelade bra.

Vad matchen slutade lämnar vi till 
historien men det vi kan berätta är att 
vi hade en mycket trevlig dag tillsam-
mans. Många fina golfsvingar och en 
god lunch. Ett stort tack till J-O som 
sponsrar denna dag. Vi från styrelsen 
hoppas att vi har många fina kamper på 
Ljunghusens GK att se fram emot.

Väl spelat!

Johan Linnarsson

LjunghusenLjunghusen
JO Challenge 2021JO Challenge 2021
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Tidningens adressregister!
Vårt adressregister börjar bli gammalt, och det behöver därför göras en stor genom-
gång. Får du tidningen idag, och vill fortsätta att få den, skickar du antingen ett mail till 
info@skanepolisen.se eller ett brev till postadressen som står överst bak på tidningen. 
I mailet/brevet anger du ditt namn och din adress, även det står på baksidan av tid-
ningen.

Fram till den 31 december 2021 har du möjlighet att anmäla dig till fortsatt prenume-
ration. Även i fortsättningen kommer tidningen att vara kostnadsfri, vilket vi tackar 
annonsörerna för.

Du som inte anmält dig senast den 31 december kommer att plockas bort ur registret. 
Skulle du upptäcka senare att du saknar tidningen, kan du anmäla dig enligt ovanstå-
ende.

Står det "MPGImedl.", "SV21", "MH", ”VHT2102” eller ”VHT2103” bak på din tidning, 
behöver anmälan inte göras, utan tidningen kommer att fortsätta skickas till dig.

Redaktionen tidningen Skånepolisen Sport & Fritid
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Polischefen som vid pensione-
ringen blev olivbonde på Kreta

Från polischef till olivbonde
Kreta och oliver är för många synonymt 
och som av en slump kom dessa his-
toriska träd att korsa Göran och Linda 
Landvalls väg i livet. Göran Landvall var 
polischefen i Malmö som tillsammans 
med sin fru, Linda, beslöt att söka sig 
ett ställe att kunna koppla av på, dra 
sig undan från vardagen i Sverige och 
polisrollen i Malmö när pensioneringen 
närmade sig. Göran som jobbade inom 
underrättelseverksamheten med den 
grövsta och organiserade brottslighe-
ten sökte sitt Shangri-La tillsammans 
med sin fru. Efter en del sökande och 
funderande hittade makarna ett ge-
diget stenhus, vackert beläget på en 
sluttning mot Medelhavet på nord-

västra delen av Kreta i byn Kissam-
os. I början av 2015 blev så en dröm 
verklighet när papper och formalia var 
undanstökade och huset med tillhöran-
de mark blev deras. Här fanns lugnet, 
stillheten och framförallt värmen och 
solen. Vad Göran och Linda inte till en 
början insåg, var den tillgång olivlun-
den som tillhörde fastigheten innebar. 
På lite skoj skördades en mindre mängd 
oliver första hösten och de fick pres-
sat cirka 60 liter olja. En tanke, en idé, 
föddes i deras huvud. Tänk om vi kunde 
göra detta i lite större skala.

Träden hade fått växa fritt i ett antal 
år men Göran fick genom lokala bybor 
kunskap om att om träden beskars och 
vårdades kunde dessa inom några år 

ge rikliga skördar igen. Sagt och gjort. 
Träden sköttes om, långa bevattnings-
slangar drogs ut i lunden som omfat-
tade drygt femtio träd. Ett antal träd 
låg inbäddade i högt bambugräs och 
upptäcktes när man röjde i lunden och 
lades till beståndet. Redan de följan-
de åren kunde Göran konstatera hur 
skördarna blev allt bättre och genom 
samarbete med lokala olivodlare växte 
verksamheten och den högkvalitativa 
oljan kunde fraktas hem till Sverige där 
Göran snabbt fick en fast kundkrets när 
ryktet om den gyllene vätskan spreds. 
Så småningom ville även en del restau-
ranger och gårdsbutiker bli återförsäl-
jare av den ekologiska oljan. Då efter-
frågan till slut blev allt större beslöt sig 

Olivbonden himself.
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Göran och Linda för att försöka köpa in 
grannmarken med dess olivträd. Efter 
vissa förhandlingar kom man överens 
och ytterligare ett femtiotal träd införli-
vades i den Landvallska lunden som nu 
kunde producera den mängd olja som 
efterfrågan krävde. Uppskattningsvis 
räknar Göran med att numera under 
ett normalår kunna utvinna åtminsto-
ne tusen liter högkvalitativ Extra Virgin 
Oil. Just kvalitén är oerhört viktig för 
Göran som personligen övervakar hela 
framställningsprocessen. Han är med 
och river ner oliverna, samlar ihop dem, 

paketerar i jutesäckar och finns med på 
fabriken där man pressar oljan ur oli-
verna.

Besök i olivlunden
Planet från Aten landar något försenad 
på Kretas flygplats där jag blir mött av 
Göran Landvall. Färden går sedan näs-
tan så långt västerut på ön man kan 
komma, till Kissamos. ”Här har jag mitt 
ställe”, säger Göran och nickar upp mot 
sluttningen som är täckt av olivträd 
som frodas i det kuperade landskapet. 
Han svänger av och färden fortsätter 

på en knagglig grusväg genom olivlun-
dar innan han slutligen stannar framför 
huset som ligger vackert inbäddat på 
höjden ovanför alla träden. ”Nu är det 
skördetid”, säger han och spricker upp 
i ett stort leende och i bakgrunden hör 
man hur oliverna skakas ner på stora 
gröna nät som täcker marken under trä-
den. Vi går tillsammans på sluttningen 
i lunden. Fast det är november värmer 
solen från en klarblå himmel och Gö-
ran berättar att en del av träden är flera 
hundra år gamla medan andra är betyd-
ligt yngre. ”Träden bör vara minst tio 

Inspektion av träden.

Olivträd med havet i bakgrunden.

Extra virgin olive oil.
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år gamla för att ge någorlunda skörd”, 
säger han samtidigt som han böjer ner 
en gren, plockar av några oliver och 
räcker dem till mig. ”Pressa dem mellan 
dina fingrar.” Jag trycker till och blir all-
deles smord i handen som jag för mot 
munnen och smakar på oljan. ”Du ser”, 
säger han, ler och traskar vidare bland 
träden.

”Vad betyder det att oljan är Extra 
Virgin Olive Oil?” frågar jag.

”För att få klassas som detta”, förkla-
rar Göran, ” måste vissa strängt uppgiv-
na krav vara uppfyllda. Det får inte ha 
gått mer än 24 timmar från att oliverna 
skördats till de kallpressas till olja. Det 
är bara första pressningen som räknas. 
Oliverna måste också komma från sam-
ma område och får inte vara det man 
kallar blended. Dessutom måste syra-
halten vara riktigt låg, högst 0,8. Min 
olja ligger alltid med god marginal un-
der detta värde. Annars godkänner jag 
inte den.”

Jag frågar om den verkligen är ekolo-
gisk och han berättar att han använder 
inga som helst bekämpningsmedel och 
ingen konstgödsel. Det är helt och hål-
let naturgödsel i form av spillning från 
får och getter som gäller. Han betonar 
också att framställningen från början 
till slut är ett gediget manuellt hant-
verk så långt ifrån industriell produk-
tion man kan komma. Dessutom anses 
den Kretanska oljan såsom varande 
världsledande i fråga om smak och kva-
lité. Oljan från västra Kreta, framför allt 
från området kring Kissamos, är särskilt 
berömt och prisbelönt. Landvalls Extra 
Virgin Olive Oil kommer från oliver av 
sorten ”Mastoeidis” som till vardags 
kallas ”Tsounati”.

Extra Virgin Olive Oil
Under oktober och november varje 
år ser man överfulla små lastbilar och 
traktorer med tillkopplade släpvagnar 
som transporterar säckar med oliver 

till de många små “fabrikerna” som lo-
kalbefolkningen kallar presserierna. Där 
pressas oliverna på oljan. Dessa “fabri-
ker” öppnas upp endast under dessa 
månader och står i övrigt tillbommade 
och overksamma resten av året. Dess-
utom startar man oftast inte verksam-
heten förrän på kvällen när dagens 
skörd är bärgad och oliverna ska pres-
sas. Detta för att hålla sig inom de 24 
timmar man har på sig för att det ska bli 
den bästa oljan och kunna benämnas 
Extra Virgin Olive Oil. Säckarna med 
oliver töms ut i ett hål i golvet där ett 
transportband transporterar oliver-
na vidare under en sug som suger upp 
blad och annat smått som blandat sig 
med oliverna vid skörden. Genom ett 
vattenbad transporteras oliverna vida-
re till en kvarn där det tillsammans med 
kärnorna mals ned till en pestoliknande 
massa för att sedan pressas på sin olja. 
I ett stort rostfritt kar sipprar den något 
grönaktiga oljan ut där den kontrolleras 
och mäts för att klassificeras. Göran be-
rättar att han alltid är med under hela 
processen och står också vid karet där 
oljan kommer ut med en bit bröd och 
smakar av sin olja. Fabrikören Andrea 
övervakar hela tiden processen så att 
den flyter på utan intermezzon. Han 
tar fram ett litet provrör, doppar det i 
baljan med den nypressade oljan och 
kontrollerar syrahalten i vätskan. Efter 
en stund gör han tummen upp och vi-
sar att oljan ligger på 0,5% vilket anses 
mycket bra. De olika böndernas oliver 
blandas således inte med varandras 
och för att pressas i klump utan var och 
en får oljan från sina egna oliver. @På 
så sätt har jag full kontroll på min olja 
och kan garantera dess kvalité”, avslutar 
Göran när vi sent på kvällen lämnar “fa-
briken” och går ut i mörkret. När vi ef-
ter besöket på ”fabriken” sätter oss på 
en taverna i närheten berättar Göran 
att det som nu återstår är att olivoljan 
ska hällas upp på dunkar, packas på pall 
och transporteras på lastbil till Sverige. 
”Väl i Sverige tappar jag upp all olja på 
flaskor innan det absolut sista steget 
görs, nämligen leverans till kunderna. 
Detta är nog så närproducerad olivolja 
som man kan få i Sverige”. Ögonen ly-
ser i det brunbrända ansiktet när han 
pratar om sin olja. ”Bor du permanent 
här nere hela året?” undrar jag. ”Sedan 
jag blev pensionär blir det kanske sam-
manlagt 6–7 månader om året jag till-
bringar här nere. Min fru jobbar ju fort-
farande hemma i Sverige och jag måste 
ju ta emot, buteljera och distribuera ol-En säck oliver.
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jan också. Ibland kan det bli medverkan 
på någon mässa eller liknande också. 
Sommaren tillbringar vi hela familjen 
självklart här nere. Sedan åker jag ner i 
oktober och november några veckor för 
skörden och framställningen av oljan. I 
februari brukar jag vara med och klippa 
träden också. Jag har en erfaren man 
som hjälper mig med klippningen. Klip-
per du inte rätt finns risken att du inte 
får en enda oliv på trädet.”

Olivträdet, en historisk symbol
Enligt Bibeln släppte Noah först ut en 
korp från arken och därefter en duva 
för att se om syndaflodens vatten sjun-
kit undan. Duvan kom tillbaka med ett 
olivblad i näbben och Noah förstod att 
vattnet höll på att sjunka undan. Oljan 
för att lysa upp arken hade enligt Guds 
befallning framställts ur oliver. Olivträ-
det och nyttjandet av oliver har en his-
toriskt och lång tradition. Man tror att 
ett av världens äldsta olivträd finns i Li-
banon och är åtminstone 7000 år gam-
malt. På Kreta är det äldsta trädet minst 
3000 år men kan enligt andra uppskatt-
ningar vara upp närmre 5000 år gam-

malt. Olivträden är en naturlig del av 
den kretanska vardagen där det sym-
boliserar ära. Trädet, oliverna och oljan 
är också starkt förknippat med den gre-
kiska mytologin och har och har haft en 
stor social och ekonomisk betydelse för 
den Kretanska befolkningen sedan upp-
skattningsvis 9000 år tillbaka i histori-
en. Mer generellt är olivträdet känt för 
att stå för skönhet, fred, vänskap och ci-
vilisation. På Kreta upptas cirka en fjär-
dedel av ytan av olivodlingar.

Kända olivträd på Kreta
Ett av världens äldsta olivträd lär enligt 
många finnas på Kreta. Närmare be-
stämt i byn Vouves där det också finns 
ett litet museum. Trädet som uppskat-
tas till att vara mellan 3000 och 5000 
år gammalt är också officiellt klassat 
som ”naturarv” och är därmed skyddat. 
Trädet är imponerande och omfångs-
rikt. Det mäter mellan de två ytters-
ta punkterna på stammen hela 3,95 
meter. Den är en så kallas vriden stam 
(twisted trunk) och är totalt på hela 
4,67 kubikmeter. Trädet producerar 
fortfarande oliver.

Under slaget vid Kreta dog en svårt 
skadad tysk pilot i byn Platanias trots 
att han hade vårdats av lokalbefolk-
ningen i flera dagar för sina skador. 
Rädslan för nazistiska repressalier och 
avrättningar av oskyldiga civila tving-
ade byborna att begrava den tyska 
soldaten i en hemlig grav nära kyrkan. 
Några dagar senare beslöt tyskarna att 
gräva ett skyddsrum i kullen nedanför 
kyrkan. Av en slump valde man plat-
sen där den tyske piloten begravts för 
utgrävningarna av skyddskonstruktio-
nen.

Mihalis Stamatakis, som var verksam 
inom kyrkan, övertalade nazisterna 
att flytta tunnelentrén några meter för 
att rädda ett olivträd invid graven och 
åberopade trädets helighet. Därmed 
avslöjades inte den hemliga soldatgra-
ven och sannolikt räddades byn från en 
massaker. Olivträdet invid graven står 
än idag på samma plats vid huvudin-
gången till skyddsrummet som idag är 
ett museum.

Text och bilder av
Jan-Eric Boo

Trädet som räddade byn.
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Boule är ett spel och en sport, som lämp-
ligast spelas på en hård grusbana. Ett me-
tallklot kastas mot en träkula som kallas 
lillen. Det moderna spelet härstammar 
från Frankrike. Boule betyder på fran-
ska – klot. Frankrike och de flesta andra 
lnder använder dock namnet pétanque 
(skott som stannar på plats) för spelet. 
Huvudreglerna för boule kan tyckas enk-
la. Det gäller helt enkelt att kasta sitt klot 
så nära lillen som möjligt och placera det 
närmre än motståndarens. De klot som 
är placerade närmare lillen än motstån-

Boule är lätt att lära
– Men som fransmännen säger; ”Det tar en 
minut att lära men ett helt liv att utveckla”

darnas bästa klot ger poäng. Tränger vi 
längre in i regelverket så visar det sig 
dock vara ganska komplicerat. Exempelvis 
innehåller de senaste Svenska bouleför-
bundets regler 44 punkter. Förutom skriv-
na regler är koncentration, teknik och inte 
minst taktiken av synnerligen stor vikt.

En liten inblick i reglerna
(svensk version av de internationella
spelreglerna);
Spelaren skall stå i en ritad eller fast 
ring när klotet kastas. Man får inte 

lämna ringen och båda fötterna ska ha 
markkontakt till dess klotet har landat. 
Även kastet är tydligt reglerat; ”Tag klo-
tet i handen, vänd så handflatan och 
klotet kommer nedåt. ”Reglerna tillåter 
även att klotet rullas ut med handfla-
tan öppen i kastriktningen. Pendelrö-
relsen ska dock utföras vid sidan av 
benet. Varje klot som inte kastas enligt 
reglerna är ogiltigt. Ibland kan det före-
komma svårigheter och oenigheter om 
vilket klot som ligger närmast Lillen. Då 
ska en mätning ske. Denna kan utföras 
av lagledare eller domare. Den senares 
beslut är slutgiltigt. Vid domarens mät-
ning får endast lagledare närvara, öv-
riga spelare skall befinna sig på minst 
2 meters avstånd. Det är förbjudet för 
spelarna att ta upp spelade klot innan 
omgången avslutats. Klot som plockas 
upp i slutet av en omgång, innan po-
ängen överenskommit är döda. Mot 
detta kan inga protester anföras. Det 
är också av stor vikt att anlända i rätt 
tid till matchtiden. Motståndarlaget får 
1 poäng för 5 minuters sen ankomst. 
Därefter ytterligare 3 poäng för var 5:e 
minut. Efter 25 minuter har laget förlo-
rat matchen. Det finns också regler för 
uppträdandet gällande såväl åskådare 
som spelare. Någon form av störande 
är ej tillåtet. Motståndarna får inte på 
något sätt störa spelaren.

Boulespel är en typ av gentlemannas-
port och som nämnts med ett relativt 
omfattande regelverk. Bl.a. är det alltså 
ej tillåtet att på något sett störa mot-
ståndarlaget. Det kan dock förekomma 
en del psykning i form av subtila fines-
ser. Det måste då göras med stil och 
charm men får naturligtvis inte bli upp-
täckt. Exempelvis kan ”snällpsykning” 
förekomma. Det går ut på att överdri-
vet berömma motståndaren. Ett dåligt 
kast är ”snyggt”. Ett något bättre men 
ändå dåligt kan sägas vara i ”världs-
klass”. Det har visat sig att sådana 
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”snälla” ironiska kommentarer kan göra 
att motspelaren tappar fokus. En del 
direkta fusk har också förekommit och 
kan eventuellt fortfarande vara aktuel-
la. Det kan hända ibland att avståndet 
till lillen mäts med påtagna skor. Det 
lär ha förekommit att en spelare därvis 
har haft en vänstersko i strl 39 och hö-
gerskon i strl 41 och mätt med en som 
varit fördelaktigast för honom. Vidare 
förekommer ”det elestiska måttbandet”. 
Själva tekniken förklarar sig själv. Svår-
igheten ligger dock i fingerfärdigheten 
hos den som mäter.

Det finns också påföljder vid regel-
brott. Dessa är i stigande skala; Var-
ning – Ogiltigförklarande av spelat klot 
— Uteslutning av felande — Disakande 
av felande laget — Diskande av båda la-
gen om de har samverkat eller handlat 
i samförstånd. För övrigt anbefalles en 
”korrekt” klädsel. Det är inte tillåtet att 
spela i bar överkropp. Av säkerhetsskäl 
får man inte heller spela barfota eller 
i skor som är öppna fram- eller baktill. 
Det är förbjudet att röka, även elektro-
niska cigaretter, på spelområdet. Det är 
också förbjudet att använda mobiltele-
fon under pågående match. Paragraf 41 
i regelboken handlar om ”monrad”. Det 
tänker jag inte plåga Er läsare med att 
förklara. De av Er som är tillräckligt nör-

diga eller intresserade föreslås googla 
på detta.

MPGI har i många år haft en bou-
le-sektion. Personligen har jag under 
hela min långa polisverksamhet varit 
medlem i föreningen. Detta i stort sett 
efter en slags ”tvångsrekrytering” vid 
anställningstillfället. Vilket jag för öv-
rigt genom åren haft mycket glädje av. 
Mestadels har jag dock varit aktiv i för-
eningens cykelsektion. Boulespelet har 
till för några år sedan inte direkt lockat 
mig. Jag hade inställningen att Boule 
kan jag börja spela ”när jag blir gam-
mal”. För några år sedan insåg jag att 
jag kanske blivit gammal eller åtmins-
tone halvgammal. Detta i kombina-
tion med flera frankrikeresor — där jag 
såg många halvgamla fransmän spela 
Pétanque – väckte mitt intresse. Oftast 
spelas det inte på avancerade bouleba-
nor. Det är istället lite överallt på grus-
gångar under lummiga skuggande träd i 
parker och på torg. Det såg trevligt och 
gemytligt ut även om det under spelet 
gestikulerades och diskuterades hög-
ljutt. Vilket på franskt manér är vanligt 
förekommande i största allmänhet. Vid 
samtal med några av gubbarna lovorda-
des pétanque-spelet. Vikten av det so-
ciala umgänget framhävdes. Inte minst 
framhölls vikten av att under spelpau-

ser ha tillgång till en Pastis (kan vid be-
hov googlas). Jag konstaterade också 
att i närheten av de flesta boulespel-
platserna ofta fanns en primitivt byggd 
träkiosk som tillhandahöll denna dryck.

MPGI:s Boulesektion var tidigare 
medlem i Malmökorpen som organi-
serade tävlingar mellan lag från olika 
företag och föreningar. Träning och 
tävlingar försiggick då som nu på Pil-
dammsparkens ”Boule-stadion”. Jag kan 
särskilt minnas föreningen Länkarnas 
flera boule-lag som var svåra att be-
segra. Sedan några år tillbaka har Pos-
tens Kamratklubb tagit över och driver 
bouleverksamheten i Malmö. MPGI:s 
boulesektion är medlem där och deltar 
i de tävlingar som anordnas. Vår Bou-
lesektion har i ånga år haft Jan Ohlin 
som engagerad sektionsledare. Per Ro-
bert tog 2019 ”över rodret”, som han 
uttrycker det. Efterhand organisera-
des nya laguppställningar och vi kom 
så nätt åter igång. Våra aktiviteter fick 
dock ett absurt avbrott våren 2020 
med anledning av coronapandemin. 
Årets tävlingar blev inställda och vi val-
de, med anledning av gällande begräns-
ningar och direktiv, att också skippa 
den gemensamma träningen. Sannolikt 
ett klokt beslut. Bl.a. med anledning av 
att de flesta av oss var i s.k. högriskål-
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der. Ingen gemensam organiserad bou-
le förekom under pandemiåret 2020.

Våren eller rättare sagt försommaren 
2021 vågade vi så smått åter försiktigt 
börja träna i mindre grupper. Då med 
avstånd, utan handskakningar och kra-
mar, iklädda munskydd och medhavd 
handsprit. Årets tävlingsserie började 
25 juni. Fortfarande togs stor hänsyn till 
rekommenderade coronabegränsningar 
och restriktioner. Den något avsomnade 
boule-turneringen tog fart igen och för-
utom den traditionella tävlingsturnering-
en anordnades diverse endagarstävling-
ar. Exempelvis; Startskottet, Grillspelet 
och Höstkuppen. Det fanns totalt 30 lag 
som tävlade i turneringen. MPGI deltog 
med 5 lag. Vi hade matcher varje vecka 
med speldagar måndagar eller tisdagar. 
Årets sommarväder blev soligt, fint och 
lämpligt för boulespel. Dessutom valde 
många bort långa semesterresor och tog 
istället ”hemester”. Detta tillsammans 
med att många varit mer eller mindre 
isolerade förra sommarsäsongen gjorde 
att det blev ett aktivt och flitigt delta-
gande på boulesäsongen 2021.

Avseende skicklighet och resultat 
ligger polisens lag ”sådär kring mitten”. 
Det bör i sammanhanget påtalas att 
det finns flera mer eller mindre proff-
siga lag och spelare med i turneringen. 
Dessa är i stort sett varje dag för att 
inte säga ”sådär kring mitten”. Det bör 
i sammanhanget påtalas att det finns 
flera mer eller mindre proffsiga lag 
och spelare med i tureringen. Dessa är 
i stort sett varje dag för att inte säga 
”alltid” på banorna och tränar. Vi tränar 
naturligtvis också, dock lite mer spora-
diskt. De av oss som har tid och/eller 
lust har kört några träningspass ”Öppen 
Boule” på onsdagskvällarna. Härvid har 
vi också vid något tillfälle lagt vikten 
på att umgås och käka pizza. Vilket kan 
vara nog så viktigt för lagandan.

Tre av våra em-lag kvalificerade sig 
till slutspelet 25 september. Lottningen 
gynnade oss inte, så vi fick möta några 
”proffslag”. Två av de lag vi mötte blev 
till slut etta och tvåa i hela turneringen. 
Våra placeringar blev ”så där”, eller som 
en del uttryckte det; ”Vi är bäst bland 
den sämsta halvan”. Uttrycket; ”Det är 

inte viktigt att vinna, — Det viktiga är 
att delta” kan passa bra i detta sam-
manhang. Det är faktiskt både trevligt 
och roligt att spela boule även om man 
inte vinner varje gång.

Avslutningsvis en ordlista med några 
boule-facktermer; Lägg – Kast i syfte 
att placera klotet på ett särskilt stäl-
le på banan. Skott — Kast i syfte att 
knuffa undan klot eller lille. Kloss — när 
ett klot ligger an mot lillen. Carreau — 
Kast så att klotet byter plats med mot-
ståndarens klot. Paket — När ett lag tar 
poäng med alla sina klot. Elfenbena-
re — När ett lag lyckas skjuta bort alla 
de klot som motståndarn lägger in och 
därmed lyckas få in ”ett paket”.

Sammanfattning och avslutningsvis; 
När ni behärskar Lägg, Skott, Kloss, 
Carreau, Paket och Elefenbenare — Då 
är Ni riktigt bra boulespelare. Även om 
Ni inte behärskar alla dessa finesser 
är Ni om ert intresse väckts för boule 
VÄLKOMNA i Boulegänget.

Roland Strömblad
MPGI:s Boule- och Cykelsektion
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År 1977 bytte jag rotel i Malmö och ham-
nade på Våldsroteln. Jag blev upplyst om 
att det redan fanns en kvinnlig polis vid 
namn Linnéa, men att hon var sjukskri-
ven just då. I september samma år skulle 
Linnéa gå i pension och då kunde jag få 
tillfälle att träffa henne. Roteln skulle då 
hålla en avskedsfest för Linnéa.

Det berättades också att Linnéa inte 
var en ”riktig” polis. Hon hade nämligen 
en unik polisutbildning på bara fem må-
nader. På 1950-talet fick kvinnor inte 
bli poliser, men myndigheten menade 
att kvinnor skule behövas i poliskåren, 
för att då kunna hålla förhör med barn 
och kvinnor. 20 kvinnor från hela Sve-
rige fick då (år 1956) gå en egen polis-
utbildning i fem månader. De fick kalla 
sig för poliser och kvittera ut polisbrick-
an. De bar ingen pistol och hade inget 
körkort. Ej heller någon polisuniform. 
De fick bara hålla förhör med barn och 
kvinnor under en manlig polisledning. 
Linnéa hamnade på Våldsroteln under 
polis Palmkvist ledning.

Jag som ny på Våldsroteln blev 
mycket imponerad över hur alla på 
rotlen hjälptes åt att ordna och gre-
ja inför Linnéas fest. Mat och dryck 

Angående Linnéa!

köptes in. Blommor och present köp-
tes till Linnéa. Alf Ljungqvist och Bert 
Frank tog med sig gitarr och dragspel. 
En musikanläggning införskaffades 
till dansen som skulle ske i den stora, 
breda korridoren på 4:e våningen i po-
lishuset vid Davidshallstorg. Så på fes-
ten 10 september 1977 fick jag träffa 
Linnéa för första gången. (Linnéa var 
då 64 år och jag var 46 år). När dan-
sen kom igång, blev det lediga platser 
runt Linnéa och då gick jag och sat-
te mig intill henne för att prata några 
ord. Bl.a. om den unika polisutbildning 

Bert Frank

Alf Ljungkvist

Sven-Erik Svensson

Linnéa Rydin

hon hade. Jag har inget minne av att 
vi talade något ”privat” med varan-
dra. Har heller inget minne av att Lin-
néa var uppe på dansgolvet. Men jag 
minns att t.o.m chefen för Våldsroteln Linnéa Rydin och Sven-Erik Svensson
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Sven-Erik Svensson, som satt vid Lin-
néas vänstra sida, sjöng en solosång 
för Linnéa.

Nästa gång jag träffade Linnéa var 
året efter (1978). Helt plötsligt knack-
ade det på min tjänsterumsdörr och in 
klev Linnéa och satte sig vid mitt skriv-
bord. Hon förklarade sitt besök med, 
att hon läst i tidningarna om ett fall 
med ett barn som blivit utsatt så svårt, 
att hon kände att hon vill prata med 
mig om fallet. Mitt namn stod i tid-
ningsartiklarna. Har inget minne av att 
vi pratade något ”privat” då heller. Lin-
néas besök på mitt rum varade kanske 
en halvtimme. 13 år senare skrev Lin-
néa in mig i sitt testamente. Efter dessa 
två gånger som vi hade träffats.

År 2002 slutade jag som polis och 
Marjatta Titoff

började då att gå på polispensionär-
sträffarna i Malmö. Träffade då Lin-
néa som hastigast mellan föredragen. 
Så hände även år 2003 men efter det 
kom inte Linnéa mer till polispensinär-
sträffar. Detta p.g.a. sjukdom. Jag såg i 
februari 2021, på polispensionärsför-
eningens hemsida, att Linnéa var död. 
Linnéa dog 1 nov 2020, 97 år.

Den 3 juni 2021 ringde en för mig 
okänd man från Malmö och talade om 
att jag fanns med i Linnéas testamen-
te. Jag blev väldigt förvånad då vi båda 
bara hade träffats några få gånger. Då 
säger mannen att ”du måste ha gjort ett 
stort intryck på Linnéa, du får 50 000 
kronor”, av henne. Otroligt! Något så-
dant som denna överraskning händer 
bara i romaner eller på film.

TACK LINNÉA!

Marjatta Titoff

Marjatta Titoff och Arne Harrysson. Roger Nyman och Marjatta Titoff.
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Sven-Erik Svensson, även kallad ”Gamma 
Svensson” jobbade många år på våldsro-
teln med mestadels dödsfallsutredningar. 
Han överraskade, i Marjattas berättelse, 
vid Linnea Rydens fest med att ha skrivit 
och sjungit en visa till hennes pensione-
ring.

Kökskniven
Det var på ett 13–21-pass, när jag och 
Lennart Petersson körde radiobil. Vi 
fick ett ärende om ett dödsfall i en lä-
genhet på Nobelvägen vid Ellstorp. I 
lägenheten fanns ett flertal berusade 
halvkolingar. De hade tittat på tips-
extra fotboll. Sittande i en soffa hade lä-
genhetsinnehavaren tagit en sista suck 
i samband med att bollen var död.

Jag och Petersson konstaterade 
blåmärken vid den dödes hals och till-
kallade kriminaljouren. Efter en stund 
kom Svensson och Sven Fridholm. Vid 
undersökningen bad Svensson om en 
kökskniv och frågade om Fridholm kun-
de hämta en kniv. Fridholm bad Peters-
son att hämta kniven som nickade till 
mig som tecken på att jag skulle hämta 
kniven. Allt i åldersordning.

Skulle Svensson obducera på plat-
sen? Det gick runt i huvudet på mig. 
Han slog med den trubbiga sidan av 
kniven efter att ha kavlat upp skjortär-
men på den dödes arm. Efter en stund 
kunde vi se rödfärgade strimmiga mär-
ken. På så sätt kunde man konstatera 
att mannen dött inom en timme. Vitt-
nena uppgav att de sett hela matchen 
och ärendet blev avskrivet som ett nor-
malt dödsfall.

Gasspisen
1975 på hösten tjänsgjorde jag på 
våldsroteln. Kommissarierna het-
te Sven-Erik Svensson och Jan-Erik 
Planck. Den sistnämnde kom inrusande 
på mitt rum: Jystrand du får ta ett brås-
kande ärende. I hörnet av Erik Dahl-
bergsgatan och Banérsgatan hade en 
kraftig explosion inträffat. På platsen 
hade massor med människor samlats. 
Stora mängder av byggmaterial hade 
begravt parkerade bilar. På 4 våningen 

Två dödsfallsutredningar 
jag aldrig glömmer

fanns stora hål. Jag var lika oförstående 
som vid ärendet med kökskniven.

I vimlet såg jag polisen och teknikern 
Evert Bramhed, som gick och sög på 
sin rökpipa. Jag fråga honom om an-
ledningen förödelsen. Han pekade med 
sitt pipskaft på en del av ett fönster 
och sa: Själmord! Ser du tejpen mellan 
karmen och fönstret? Någon har öpp-
nat gasspisen i en lägenhet och tejpat 
igen springorna i köket.

Jag drog en suck av lättnat. Nu kunde 
jag börja kontakta de boende i trapphu-
set.

Brandmän hade konstaterat en livlös 
kvinna bland stenar och bråte, men vil-
le av säkerhetsskäl inte hämta kroppen. 
Det ville däremot Svensson dagen där-
på. Jag hörde honom ringa runt till lyft-
kransuthyrare efter morgonbönen. Han 
skulle låta sig hissas ner och hämta upp 
kroppen. Jag låg lågt med att hålla för-
hör och kontakten med hyresgästerna. 

Dessutom hade jag min nya lincolngrö-
na manchesterkostym på mig.

Svensson hissades med Rallings sto-
ra bygghiss, greppade tag om kvinnans 
midja och blev dagens hjälte i tidningar-
na dagen därpå.

Utredningen visade att kvinnan myck-
et riktigt öppnat gaskranarna. Några 
minderåriga pojkar hade gått runt i hu-
set och sålt majblommor eller lotter och 
de hade förmodligen ringt på kvinnans 
ringklocka. Gasen och syret i lägenhe-
ten utgjorde förmodligen rätt blandning 
för den fruktansvärda smällen.

Jag tycker om när man kan se och 
ombestämma sig från en inställning till 
en annan. Från butter kommissarie till 
duktig och modig yrkesman till en vis-
sångare ...

God Jul och Gott Nytt år kära kollegor!

Jyet
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Tillbakablick på kören

På pensionärssällskapets ärtmiddag på 
Annebergsgårdens restaurang den 5 no-
venber träffade jag på sånglärkan och 
solstrålen Britt-Marie Magnusson. Bland 
82 veteraner som hade lumpens ärtor, 
fläsk och pannkakor i blicken uppenba-
rade hon sig framför mig med orden: Du 
är dig precis dig lik från förr. Det var hon 
också. Vad roligt vi hade förr i kören på 
90-talet, fortsatte Britt-Marie. Mina ar-
betsuppgifter kallade men detta triggade 
igång mig och tankarna har sen dess gått 
till flydda dar.

Ett resande sångsällskap.
Första året gick resan till Europeiska 
körfestivalen i Prag -95. Vi tränade på 
tjekiska sånger med hjälp av regissören 
Pawel. Konserten med ett flertal eu-
ropeiska länder började med en parad 
över Karlsbron till ett stort torg i cen-
trum. Vi sjöng inför en häpen publik 
på deras eget språk. Det var den kläm-
miga Holka Polka Modoroka och den 
stämningsfulla Na Padli Pichne (över-
satt; När dimmorna lättar). Finalen på 
kvällen gick i ett slott med en praktfull 
park, där vi åt och drack gott under 
gemyt och trivsamma former. Ett gläd-
jens kulturens EU, kan man säga.

Vi har besökt de flesta tyska Öst-
ersjöstäder för konserter och sång 
utbyte på orten. Stade heter en stad 
utanför Hamburg.Deras IPA-förening 
jubilerade. Ett tungt vägande skäl till 
att vi blev inviterade var att det bod-
de många med anor från början på 
1700-talet, då Carl den XII hade be-
lägrat Stade med sin här. Många talade 
svenska och det underlättade vid kväl-
lens festligheter.

Som omväxling styrde vi kosan till 
den vackra gamla staden Krakow. Vi 
sjöng för våra polska kollegor i polishu-
set. Vi sjöng i saltgruvorna, med akustik 
som vi varken förr eller senare upplevt. 
Tågresan var en upplevelse i sig i sov-
vagn och siden lakan.

Ett år sjöng vi in våren. Först i Lunds 
polisshus. Sen Helsingborg och sist 
åkte vi med bussen till Kristanstad. I 
”Lilla Paris” – så kallar man sista stop-
pet, bjöd charmören Ingvar Widell upp 
den kvinnliga intendenten till dans un-

Lars Wendelskov betalar, jag har ”läret uppe”, Britt-Marie Magnusson glittrar med ögonen och 
Lars-Börje Nilsson ler. Okänd krog.

Vårsånger sjöngs för alla hårt arbetande kollegor framför Polishuset.

De charmerande Eva-Gun Westford och Mary-Ann Albrektsson (till höger) har omringat vår emi-
nente reseledare Sten Andreasson. Mot nya djärva mål!?
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sålda. Vi tog många ekonomiska risker 
med artister som  Lasse Lönndahl, Gun-
hild Cardling och Sanna Nielsen med 
flera! Bara hyran av konserthuset gick 
på 100.000:- Vår duktiga kassör Birgit-
ta Nordström höll i kassan, så vi slapp 

der sången! På hotellet i Åhus blev det 
trerätters middag innan dans utbröt! 
Något för styrelsen att ta upp?

Jag som fotpatrullerande ordförande 
smög ofta in i konserthusets kassa och 
frågade hur många biljetter som var 

konkurser och sömnlösa nätter i styrel-
sen. Hon dog hösten 2021.

Frid över hennes minne!

JYET

Så här kunde det gå till på ett styrelsemöte i en trädgård i Bara.             
Stående från vänster. Pernilla Södergren, Ulla-Britt Olsson, Britt-Marie 
Magnusson. Sittande från vänster: Mary-Ann Albrektsson, Birgitta Nord-
ström,  Anki Nyberg och en golvad ordförande.

Vid julkonserten var det tradition att ordförande klädde ut sig till Rudolf 
med röda mulen. Ett lämpligt barn i publiken sattes bak  o fram på en 
stol/släde så åkte vi en runda medan orkester och kör spelade/sjöng just 
det Rudolf. I kassan på ICA träffa jag en dam, som kände mej 30 år sena-
re som Rudolf!

Årsmöte efter årsmöte i många år valdes han om. För ett år 
i taget var han noga att tillägga. I hur många år han satt som 
ordförande är det ingen som kommer ihåg utan alla visste att 
han var den ständige ordföranden. Men en dag tvingades han 
att lämna sin post. Den 4 april 2021 lämnade Leif Hallberg 
detta liv fullt av minnen.

Att hitta en ny ordförande blev inte lätt. Många tillfråga-
des men det blev samma svar att det fanns ingen kunskap 
eller vilja att över denna tunga post och vid årsmötet ställde 
Henry Jacobsson upp på villkoret, att han fram till ett extra 
årsmöte, valdes som tillfällig ordförande. Valberednings sam-
mankallande Jörgen Larsson gjorde ett fantastiskt arbete och 
startade på nytt att fråga runt bland medlemmarna utan re-
sultat.

Men lösningen lurade runt hörnet t.f. ordförande Henry Ja-
cobsson kallade till styrelsemöte där han redogjorde för ett 
förslag som skulle resultera att vi vid det kommande extra 
årsmötet kunde presentera en ny ordförande.

Vid mötet lade valberedningens representant Jörgen Lars-
son fram förslaget att välja Paul Brorsson till ny ordförande. 

Med stort jubel bland 
medlemmarna antog man 
valberedningens förslag 
och Polisens Musikkår Regi-
on Syd har fått en ny ordföran-
de.

Paul Brorsson är trumpetare i 
musikkåren och har i många år va-
rit musikkårens kontakt med myn-
digheterna. Han ingår även i styrelse 
sedan många år.
Medlemmarna i musikkåren hälsar 
Paul Brorsson mycket välkommen till 
sin roll som ordförande och hoppas att 
uppdraget skall bli ett givande uppdrag 
som för honom skall ge många glädjande 
minnen.

Vid datorn
Kjell-Arne Friberg

Polisens Musikkår Region
Syd har fått ny ordförandee
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God Jul &
Gott Nytt År

önskar

vi på redaktionen
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Har eller ska du flytta? Får du inte tidningen längre?
Adressregistret till tidningen Skånepolisen är inte kopplad till officiellt adress- eller medlemsregister. Detta 
innebär att vi inte per automatik får besked på om du har eller ska flytta. Du måste själv meddela tidningen 
detta genom att skicka ett mail till info@skanepolisen.se.

Uppgifter vi behöver: Fullständigt namn • din gamla adress • den nya adressen dit tidningen ska skickas.

Vill du inte ha tidningen längre måste du också meddela detta, till adressen ovan.R
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Viktigt från föreningen!

Skriv text i Word. Ange tydligt vad som 
är rubrik och vem som författat texten. 
Det finns ingen begränsning i hur mycket 
text du får lov att skriva, så det är bara 
att skriva på. Bifoga högupplösta bilder 
och det är viktigt att dessa skickas i verk-
lig storlek och de får inte ha legat ute på 

Facebook, Instagram, WhatsApp, Twitter 
osv. eftersom detta innebär att bilderna 
är nerkrympta.

Skicka material till redaktören:
Ola Wahlberg
redaktion@skanepolisen.se.

Skriv i tidningen!
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1. Kurt Andersson,
 Ludvigsborg

2. Erik Takhed,
 Lund

3. Viggo Petersson,
 Malmö

Ringa in, på den översta bilden, de 5 detaljer som är borta.

i samarbete med Mediahuset i Göteborg AB, www.mediahuset.se
FINN FEM FEL

De tre vinnarna får varsin
bok. (bild till vänster)

50 svar skickades in.

Vinnarna och den rätta lösningen från förra numret:

Skicka in ert svar till:
Skånepolisen Sport & Fritid
c/o Mediahuset i Gbg AB, avd syd
Bankgatan 20
233 31 Svedala

senast den 7 mars 2022

Tävlingen är till för tidningen Skånepo-
lisen Sport & Fritids läsare. Om du vill 
ha en hel tidning, går det bra att skicka 
in en kopia av sidan.

Vinsten i denna tävlingen blir en bok, 
som du kan läsa mer om på sidan 20, 
där den presenteras.

Inskickat av:

....................................................................
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....................................................................

....................................................................
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Gatuadress

Postnummer och Ort
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